
"De Nationale Zondagswet" – Jan Marcussen  

 

1. Het beest met de twee horens 
  

Het was 27 december. Sovjet tanks drongen Afghanistan binnen. Ze denderden 

door de straten, voorbij winkels en huizen. Ze verpletterden de regering en 

veranderden de levens van de verschrikte miljoenen. 

Zou zoiets in ons land mogelijk zijn? Ik ril alleen al bij de gedachte daaraan. 

  

Het communisme poogde als een reusachtige oktopus de wereld in zijn greep te 

nemen. Maar een stille revolutie is bezig er een eind aan te maken. 

We zullen een ongelooflijke reis maken en een schokkende glimp opvangen van 

wat zich achter de schermen afspeelt. 

Heel wat ogen zijn gericht op de V.S. van Amerika. Dit land is nog altijd het 

grootste bolwerk van vrijheid in onze chaotische wereld. De bekende 

nieuwscommentator Walter Cronkite sprak over de V.S. nadat hij het had gehad 

over een bepaalde buitenlandse crisis. Hij zei: “Het is de laatste en beste hoop 

van de mensheid.” Maar er is iets aan de gang in ons land, iets vreemds. Er vindt 

een verandering plaats. Hebt u op de loop van de gebeurtenissen gelet? 

  

Kogels troffen het hoofd en de nek van de president en deden hem slap 

neervallen achter in zijn auto. Het volk was verdoofd. President Kennedy was 

dood. 

Ik voelde me misselijk toen ik die middag naar huis reed. De mensen dwaalden 

op straat rond of gingen stil naar huis. Sommigen huilden. Sinds het begin van 

de jaren ‘60 zijn moorden, demonstraties, bedriegerijen en misleidingen elkaar 

razend snel opgevolgd. 

“In de avond van 13 maart 1964 keken 38 mensen uit hun vensters in een 

rustige, gerespecteerde buurt in de stad New York en waren getuige van een 

moord, die een half uur in beslag nam. Ze deden niets! 

  

38 mensen zagen hoe Catherine Cenovese voor de deur van haar huis telkens 

werd gestoken, terwijl het ze niets kon schelen. Ze leunden uit het raam alsof ze 

naar een late show keken, bleven kijken tot het voorbij was en gingen toen naar 

bed." 

Maar de houding van de mensen verandert. Vandaag zijn de mensen razend over 

de misdaad. Een dief die een damestas stal op straat werd achterna gezeten door 

woedende toeschouwers en halfdood geslagen. De houding wordt bepaald door 

de verschrikkingen van onze tijd. 

We zullen nu eens achter de schermen kijken om te ontdekken welke ernstige 

crisis ons land bedreigt. 

  

Het is begonnen op een kaal rotsachtig eiland. Tot aan de verre einder strekt zich 

de zee uit. Een eenzame figuur zit op een kale rotsrand. Zijn naam - Johannes, 



de schrijver van de Openbaring. Hij heeft een visioen. Wat hij ziet, is iets 

fantastisch. Vreemde dieren. Legers met elkaar in botsing. Volken in opstand. 

Het is niet verwonderlijk dat de grootste natie op aarde in de profetie wordt 

genoemd. Wat Johannes ziet, heeft betrekking op gebeurtenissen die tot 

ontwikkeling komen in de V.S. en die beslist ook u aangaan! 

Let eens goed op terwijl het schouwspel zich ontrolt. 

“En ik zag een ander dier opkomen uit de aarde; het had twee horens als 

van een lam en het sprak als de draak.”Openb.13:11. In de profetie stelt een 

“dier” een koninkrijk voor. Dan.7:23. 

  

Als een dier opkomt uit de “zee”, wordt dit voorgesteld alsof het opkomt 

temidden van “vele volken en menigten” (ofwel, een mensenmassa). 

Openb.17:15. Opkomen uit de “aarde” is daaraan tegengesteld. Hier ontstaat dus 

een natie midden in een woest gebied. In plaats van andere machten omver te 

werpen om hun plaats in te nemen, zou deze natie ontstaan in een tot dusver 

onbewoond gebied. Het zou een land zijn dat ontdekt, en niet veroverd was. 

Anders dan de met bloed doortrokken grond van Europa, zou het in stilte en 

vredig, “als een lam” opkomen. 

Kunt u raden welke natie in de “Nieuwe Wereld” macht kreeg met de belofte 

van macht en grootheid, waarop deze beschrijving van toepassing is? 

Natuurlijk! Het zijn de Verenigde Staten van Noord Amerika! 

  

Ze ontstonden zoals een plant opkomt uit de aarde. Een vooraanstaand schrijver 

uit de vorige eeuw heeft het over “het mysterie van hun opkomst uit het niet,” en 

voegt er aan toe: “Als een zwijgend zaadje groeiden wij op tot een groot rijk.” 

“En het had twee horens als van een lam.” 

Deze horens als van een lam wijzen op jeugd, zachtaardigheid, en stellen 

burgerlijke en godsdienstvrijheid voor. De Onafhankelijkheidsverklaring en de 

Grondwet weerkaatsen deze edele beginselen. Als gevolg van deze beginselen is 

ons volk groot geworden. De verdrukten en vervolgden uit alle landen hebben 

vol hoop gezien naar de Vereingde Staten. 

Maar het dier met de lamshorens “sprak als de draak. En het oefent al de macht 

van het eerste beest voor diens ogen uit. En het bewerkt dat de aarde en zij die 

daarop wonen, het eerste beest zullen aanbidden, welks dodelijke wond genezen 

was. En het doet grote tekenen, zodat het zelfs vuur uit de hemel doet neerdalen 

op de aarde ten aanschouwen van de mensen.” Openb.13:11,12. 

  

Houdt uw ogen open. Terwijl het drama zich ontvouwt, zult u 

verbazingwekkende wonderen zien! 

“...en het zegt tot hen die op de aarde wonen, dat zij een beeld moeten 

maken voor het beest, dat de wond van het zwaard had, en weer levend 

geworden is." Openb.13:14. 

Kunt u zich voorstellen dat de Verenigde Staten v. Amerika zoiets zouden doen? 

Hoe zou iets dergelijks kunnen gebeuren? Let goed op! 



De horens als van een lam en dan de stem van de draak geven een 

karakterverandering te kennen. Een echte verandering! Als dit land spreekt als 

een “draak”, betekent het, dat er geweld wordt gebruikt. Zoals we zullen zien, is 

dit beginsel gebruikt door het beest dat op een luipaard leek (het eerste beest uit 

Openb.13), doordat het godsdienstige plichten oplegde via het gezag van de 

overheid. Een dergelijke handelwijze van de Verenigde Staten v. Amerika zou 

rechtstreeks indruisen tegen haar grote beginselen van godsdienstvrijheid. De 

grondwet voorziet erin dat “het Congres geen wet zal uitvaardigen betreffende 

de stichting van een godsdienst, of het verbieden van de vrije uitoefening 

daarvan.” 

  

“Het spreekt als een draak.” 
De Verenigde Staten v. Amerika? Hoort u het in beweging komen? 

Hebt u gemerkt dat de houding in de laatste tijd onverdraagzaam en boos wordt? 

Boos op de misdaad? Boos op politieke, godsdienstige en sociale corruptie? 

Met het oog op de afschuwelijke trend van de tijd, is het te begrijpen waarom 

het volk als natie op die manier zal “spreken.” In een jaar tijd gaven de 

Amerikanen ruim 4 miljard dollar uit aan pornografie. Vele miljoenen gezinnen 

werden getroffen door echtscheidingen, waardoor de levens van volwassenen en 

kinderen zijn verwoest. 

Moord, misdaad, sexueel misbruik, verwaarlozing van de bejaarden en zelfs van 

babies, maken ons doodziek. Winkeldiefstal is uitgegroeid tot een 

miljoenenzaak. Meer dan 16 miljoen Amerikanen, die aan marihuana verslaafd 

zijn, bekijken de wereld met heel andere ogen en doen de maatschappij 

verstomd staan over hun gedrag en de misdaad, die eruit voortvloeit. 

  

Een recent rapport aan de Federale Communicatie Commissie zegt: “Het 

gemiddelde Amerikaanse kind is op een leeftijd tussen 5 en 14 jaar getuige van 

de gewelddadige dood van 13.000 mensen op televisie.” Een subcommissie van 

de Senaat maakte bekend dat in 10 jaar tijds het geweld, dat op de televisie te 

zien was, met sprongen steeg en dat de misdaad in het dagelijks leven met bijna 

200 procent toenam." 

  

Films die het denken van jong en oud vormen, worden door miljoenen bekeken. 

Er zijn films die nog maar nauwelijks een tipje oplichten van de sluier van het 

geweld, dat ons land beheerst. Of in de woorden van de commentator: “Amerika 

holt naar de afgrond. Het struikelt op de neergaande weg van onzedelijkheid en 

jaagt steeds sneller naar het tijdstip, waarop geen terugkeer mogelijk is.” De 

misdaad verdubbelt elke tien jaar. En hoe staat het met de economie? Het land is 

bankroet. Heel wat bejaarde echtparen raken hun medische verzorging en 

levensmiddelensteun kwijt, tenzij ze gaan scheiden en ongehuwd verder leven. 

Politieke en godsdienstige corruptie zijn er zelfs de oorzaak van dat de grondwet 

aangevallen wordt. Het volk is toornig. De mensen zijn boos. De verschuiving 

van waarden en de boosheid van deze tijd worden (in een snelle vervulling van 



de profetie) weerkaatst in de woorden die een Jezuïtische priester er uitgooide: 

“Ik snap gewoon niets van de eerbied... die iedereen hier schijnt te tonen voor de 

Amerikaanse Grondwet. Ik zou weleens een Amerikaan willen zien opstaan en 

hem horen uitroepen: Geef ons recht. Geef ons fatsoen. En dat... op basis van de 

Amerikaanse Grondwet.” 

  

Is het een wonder dat onze natie zal spreken “als een draak?” 

Geen wonder dat predikanten het land doorkruisen in een streven om de 

nationale ondergang af te wenden, om miljoenen te bewegen tot politieke actie. 

Het gevoel leeft dat er iets gedaan moet worden. Leiders van de “electronische 

kerk” hebben een campagne op gang gebracht om 50 miljoen christenen wakker 

te schudden. Er bestaat een enorm streven om de krachten te bundelen voor het 

algemeen welzijn. Pat Robertson, stichter van de club van 700, drong er op aan 

dat “tenzij christenen een natie en een wereld wensen die gevormd wordt naar 

humanistisch-hedonistisch model, het van absoluut levensbelang is dat wij de 

leiding van de U.S.A. overnemen, los van de Trilaterale Commissie en de Raad 

van Buitenlandse betrekkingen.” Hij heeft het over een terugkeer tot God “om 

de christenen aan te sporen tot politieke actie.” U.S. News & World Report zegt: 

“Er is een politieke heilige oorlog gaande in dit land, die geen precedent kent.” 

De gedachte wordt verbreid, dat we alleen maar onze trieste gang van zaken 

kunnen verbeteren als ons volk terugkeert tot God. De leiders zeggen dat dit 

mogelijk is, als de christenen zich aaneensluiten. Robert Grant, de leider van de 

Christian Voice, deed de volgende oproep: “Als de christenen zich 

aaneensluiten, zijn we tot alles in staat. We kunnen er elke wet of aanbeveling 

doordrukken. En dat zijn we precies van plan.” Tijdens een landelijke TV 

uitzending zei hij: “We zijn tot alles in staat. We kunnen de grondwet 

aanpassen. We kunnen een president kiezen. We kunnen elke wet in het land 

veranderen of een andere wet maken. We behoren dat te doen. Als we onder een 

wet moeten leven, en dat zo goed mogelijk, moeten we onder morele en 

goddelijke wetten leven.” En dit is niet de opinie van een enkeling. 

  

In een brief, geschreven aan de leider van de Godsdienstige Tafelronde, werd 

een vraag gesteld: “Als de tijd gekomen is dat de Morele Meerderheid haar 

invloed moet doen gelden in de regering, betekent dit dan ook de beïnvloeding 

van de wetgeving om de zondag tot een dag van aanbidding in ons land te 

maken?” 

In antwoord daarop schreef de leider, H. Edgard Rowe: “Wetgeving en 

proclamaties van presidenten om daarop aan te dringen - Ja.” 

  

Deze ontwikkeling maakt, dat we ons niet al te zeer verwonderen, dat in 

landelijke dagbladen en berichten via de media een beroep gedaan wordt op de 

massa dat “de verantwoordelijkheid van de regering om de nationale viering van 

de zondag verplicht te stellen” nagestreefd wordt. Ook, “dat de toenemende 



economische rampen pas af zullen nemen als de nationale zondagswet wettelijk 

wordt vastgelegd.” 

  

Het verbaast ons niet, dat tijdens een hoorzitting van de wetgevende macht in 

Zuid Carolina de eis van Staatsvertegenwoordiger Anderson inzake een 

zondagswet, om daardoor de toestand van de maatschappij te verbeteren, een 

daverend applaus veroorzaakte. 

Het hoeft niemand te verbazen dat de president van de VS zijn plannen heeft 

bekend gemaakt om te doen wat geen andere president ooit heeft kunnen doen - 

het ondertekenen van een godsdienstige wet. 

“...en het sprak als de draak. En het oefent al de macht van het eerste beest 

voor diens ogen uit." Openb.13:11,12. 

We hebben nog niet alles gezien! Bereidt u voor op enkele schokkende feiten. 

Hier volgt de eerste belangrijke vraag: Wie is het eerste beest? 

 

 

2. Het beest geïdentificeerd 
  

“En ik stond op het zand der zee, en ik zag uit de zee een beest opkomen met 

tien horens en zeven koppen; en op zijn horens tien kronen en op zijn koppen 

namen van godslastering.” Openb.13:1. 

  

Hier hebben we het beest met het dreigende merkteken. Dit merkteken willen 

we beslist niet dragen! De meest ontzagwekkende waarschuwing van alle tijden 

is daarop gericht (zie Openb.14:9,10). Maar voordat we zien wat het merkteken 

is, moeten we er achter zien te komen wie het beest is. En dat is niet al te 

moeilijk. De Bijbel maakt het in feite zo duidelijk, dat ik alleen maar de 

kenmerken zal opnoemen en dan zult u kunnen zeggen wie het is. Bent u 

gereed? 

1) Een “beest” stelt in de profetie een rijk, een volk, een macht voor. De 

profetieën van Daniël zeggen ons: “Hij sprak aldus: Dat vierde dier zal het 

vierde koninkrijk op aarde zijn.” Dan.7:23. 

  

2) Dit beest komt uit de “zee.” Als een beest opkomt uit de “zee”, stelt het altijd 

een macht voor die opkomt uit een dicht bevolkt gebied; temidden van “volken, 

scharen, natiën en tongen.” Openb.17:15. Het zou de bestaande regering moeten 

overwinnen. 

  

3) Dit beest heeft zeven koppen en tien horens. Een kop stelt de hoofdzetel van 

een regering voor. Het hoofd van het land wordt de “zetel van het land” 

genoemd, weet u wel? 

Een horen stelt een koning, een heerser, voor. “En de tien horens - uit dat 

koninkrijk zullen tien koningen opstaan.” Dan.7:24. Het beest is een macht met 

aan het hoofd een mens. U ontdekt dat de Bijbel zichzelf verklaart! 



  

4) Het beest heeft “namen van godslastering.” Openb.13:1. Wat is 

godslastering?Ook hier geeft de Bijbel zelf een definitie. In Joh.10:32,33 lezen 

we dat de Joden Jezus wilden stenigen en zeiden: “Niet om een goed werk 

willen wij U stenigen, maar om godslastering en omdat Gij, een mens, Uzelf 

God maakt.” Oei! Godslastering is het als een mens beweert God te zijn! 

Natuurlijk lasterde Jezus niet, omdat Hij God is. Voor iemand die minder is dan 

God zou het wel het geval zijn. Maar er zit meer aan vast. 

  

In Marcus 2:5-11 wordt verteld hoe een verlamde man binnen wilde komen in 

het huis waar Jezus was, maar het was er te vol. Tenslotte haalde hij zijn 

vrienden over hem op het dak van het huis te dragen en het open te breken zodat 

ze de man konden neerlaten in het vertrek waar de Heiland onderwees. 

Daar komt hij naar beneden. Jezus kijkt in die smekende ogen en weet dat de 

arme man behoefte heeft aan vergiffenis en vrede met God, meer nog dan aan 

genezing van het lichaam. Jezus zeide tot hem: “Zoon, uw zonden zijn u 

vergeven.” 

  

Kunt u zich de wonderlijke vrede en blijdschap voorstellen, die in zijn ziel 

neerdaalden? Maar de godsdienstige leiders bekommerden zich niet in het minst 

om de ziel van de man. Ze probeerden alleen maar enkele woorden van Jezus op 

te vangen die ze tegen Hem konden gebruiken om Hem ter dood te brengen. In 

de Bijbel staat dat ze dachten: “Wat spreekt deze aldus? Hij lastert God. Wie 

kan zonden vergeven dan God alleen?” De Heiland kende hun gedachten en zei: 

“Waarom overlegt gij deze dingen in uw harten?” Hij vroeg hen of het 

gemakkelijker was te zeggen: “uw zonden zijn u vergeven” of “sta op en 

wandel.” Toen genas Jezus de man en tot grote verbazing van het volk stond hij 

op en liep het huis uit. 

  

Nog eens, Jezus lasterde God niet door de zonden van de man te vergeven, 

omdat Hij deel uitmaakt van de Godheid en absoluut het recht had dit te doen. 

Tot ieder waarin Hij behagen had, kon Hij die lieflijke woorden van vergiffenis 

spreken, de hemelse vrede vulde dan de ziel. Ze konden Hem in het gezicht 

slaan en een doornenkroon drukken op dat heilige voorhoofd; konden Hem slaan 

tot Zijn rug openlag, maar ze konden Hem niet het heilig recht ontnemen de 

voornaamste zondaar vergiffenis te schenken. Wondere Jezus! Maar voor 

iemand die lager staat dan God is het godslastering. 

Van het beest wordt gezegd: “En op zijn koppen namen van godslastering.” De 

leiders van deze macht zouden zowel beweren dat ze God op aarde waren, 

alsook dat ze de macht hadden om de zonden van de mensen te vergeven. 

  

5) “En de draak gaf hem zijn kracht, zijn troon en grote macht.” Openb. 13:2. 

Het is duidelijk dat het beest zijn “zetel” en “gezag” ontving van de draak. Maar 

wie is deze draak?Zie hier. “En Hij greep de draak, de oude slang, dat is de 



duivel en satan, en hij bond hem duizend jaren.” Openb. 20:2. De draak is de 

satan. Maar kijk eens hier naar. “En er werd een ander teken in de hemel gezien. 

En zie, een grote rossige draak met zeven koppen en tien horens, en op zijn 

koppen zeven kronen. En zijn staart sleepte een derde van de sterren des hemels 

mede en wierp die op de aarde. En de draak stond voor de vrouw die baren zou, 

om zodra zij haar kind gebaard had, dit te verslinden. En zij baarde een zoon, 

een mannelijk wezen, dat alle heidenen zal hoeden met een ijzeren staf; en haar 

kind werd plotseling weggevoerd naar God en Zijn troon.” Openb.12:3-5. 

  

Enkele jaren geleden beweerde iemand in Chicago, dat hij dat mannelijk kind 

was. Zou dat mogelijk zijn geweest? Nauwelijks! Openb.19:15,16 laat ons zien 

dat Christus dit mannelijk kind is. 

 De draak stelt dus niet alleen Satan voor, maar tevens een rijk waardoor Satan 

werkte om te proberen de kleine Jezus te doden zodra Hij geboren was. Welke 

koning van welk rijk gaf het bevel om de kinderen in Bethlehem om te brengen? 

Natuurlijk, dat was koning Herodes. Hij stond in dienst van Rome en 

vertegenwoordigde dat rijk. Hier hebben we dus nog een aanwijzing. Het beest 

kreeg zijn macht, zetel en gezag van het Romeinse Rijk. 

Het wordt steeds duidelijker. De draak stelt het Romeinse Rijk voor. Satan 

gebruikte dit rijk om de Heiland der wereld te vernietigen. Laten we nu eens 

verder kijken. 

  

De draak (Romeinse Rijk) had tien horens. Een horen groeit uit de kop van een 

dier. U herinnert zich dat met een horen een koning wordt aangeduid. Toen het 

Romeinse Rijk ineenstortte, ontstonden er tien delen. 

Barbaarse stammen beukten tal van jaren op het Romeinse Rijk tot het uiteenviel 

en de tien delen door tien koningen werden bestuurd. Dit waren de Lombarden, 

Franken, Bourgondiërs, Oost-Goten, West-Goten, Vandalen, Herulen, Sueven, 

Hunnen en de Saksen. De Vandalen, Oost-Goten en Herulen werden uitgeroeid. 

Op datzelfde grondgebied zien wij nu: Italië, Oostenrijk, Zwitserland, Frankrijk, 

Duitsland, Engeland, Nederland, België, Spanje en Portugal. De Vandalen, 

Oost-Goten en Herulen werden uitgeroeid omdat zij weigerden zich aan de Paus 

te onderwerpen. De laatsten - de Oost-Goten - werden door het leger van 

Justinianus uit de stad Rome verdreven en bestaan niet meer. In het jaar 538 

werd de Paus bij keizerlijk decreet hoofd van de christenheid en werd hij verlost 

van de Oost-Goten. Deze tien delen van Rome zijn de tien horens van de 

“draak”. Zie nu voor verdere bijzonderheden Appendix 1. 

Let nu eens op het verbazingwekkende punt: 

  

6) “En allen die op de aarde wonen, zullen het beest aanbidden, ieder, wiens 

naam niet geschreven is in het boek des levens van het Lam, dat geslacht is 

sedert de grondlegging der wereld." Openb.13:8. 

Dit is niet alleen een politieke, maar ook een godsdienstige macht. Ze eist en 

verkrijgt aanbidding. 



7) Het is een wereldwijde macht. “En de gehele aarde ging het beest met 

verbazing achterna.” Openb.13:3. Laat mij even kort samenvatten. Misschien 

weet u al wie dit beest is. 

  

Kent u een wereldwijde politiek-godsdienstige macht met een mens aan het 

hoofd, die voorgeeft dat hij God op aarde is, en zegt dat hij de zonden kan 

vergeven? Wie heeft zijn zetel en gezag van Rome ontvangen? Welke leider van 

een kerkelijke macht wordt vol verbazing nagelopen? 

Laat mij hier iets zeggen dat uiterst belangrijk is. God waarschuwt zo 

nadrukkelijk tegen het aanbidden van het “beest” omdat Hij de mensen liefheeft. 

Hij houdt van alle mensen. Lezer, Hij houdt ook van u. Hij weet dat iemand, die 

deze macht navolgt en zijn merkteken ontvangt, niet gelukkig kan zijn. Hij weet 

dat “zij geen rust hebben dag en nacht, die het beest en zijn beeld aanbidden en 

al wie het merkteken van zijn naam ontvangt.” Openb.14:11. Wie deze macht 

volgt, heeft geen rust. God houdt zoveel van ons, dat Hij de krachtigste taal, die 

een mens kent gebruikt. Luister maar: 

  

8) “En een andere engel, een derde, volgde hen, zeggende met luider stem: 

Indien iemand het beest en zijn beeld aanbidt en het merkteken op zijn 

voorhoofd of op zijn hand ontvangt, die zal ook drinken van de wijn van Gods 

gramschap die ongemengd is toebereid in de beker van Zijn toorn.” Openb.14:9-

10. Dat is krachtige taal. De taal van liefde is altijd krachtig als het gaat om een 

vraag van leven of dood voor degene naar wie die liefde uitgaat. 

  

Ik vraag u: Wat kon Hij nog meer doen? God heeft Zijn eigen Zoon gezonden 

om een afgrijselijke dood te sterven in onze plaats. Er is geen mens die het 

afschuwelijke lot hoeft te delen van hen, die het beest volgen en zijn merkteken 

ontvangen. Jezus heeft een uitweg gebaand. Hij heeft het zielelijden van 

Getsemane en de pijniging van het schijnverhoor verdragen, waar Hij geslagen 

werd tot Zijn rug rauw was. Ze bogen zich spottend voor Hem neer en sloegen 

Hem met een stok op het hoofd, waardoor de dorens in Zijn voorhoofd drongen 

en het bloed langs Zijn gelaat stroomde. Zie Hem wankelen op de weg naar 

Golgotha. Gods Zoon valt op Zijn gelaat in het stof. Hij verdraagt de 

verschrikkingen van onze zonden terwijl Zijn bloed neerdruppelt aan de voet 

van het kruis. Zie naar Zijn bevende lippen, terwijl Hij uitroept: “Mijn God, 

Mijn God, waarom hebt Gij Mij verlaten?” 

  

Daar hangt Hij - als een slang aan het hout, terwijl Hij Zich kromt in zielsangst 

en de laatste druppel drinkt uit de beker van Gods toorn tegen de zonde. “Zoals 

Mozes de slang verheven heeft in de woestijn,” werd Jezus verheven - en dat 

voor u! Hij heeft het voor u gedaan! Hij heeft op Zich genomen wat u en ik 

verdienen. Beseft u waarom onze hemelse Vader zo vurig wenst dat we niet het 

beest volgen of zijn merkteken ontvangen? We behoeven die vreselijke straf niet 

te ondergaan. Jezus heeft de prijs betaald. Toen zij de spijkers door Zijn handen 



sloegen, en Jezus bad: “Vader, vergeef het hun, want zij weten niet wat zij 

doen,” bad Hij ook voor u en voor mij. Hij bad voor u! Wilt u Hem kiezen als 

uw persoonlijke Verlosser en Hem volgen tot het eind? U zult heel gelukkig zijn 

als u dat gedaan hebt. 

Vertrouw op Hem; gehoorzaam Hem, zelfs tot de dood; blijf in Zijn liefde door 

gebed en Bijbelstudie; alleen op deze wijze, door totale overgave en een 

liefdevolle, gelukkige gemeenschap zult u veilig zijn voor het gevaar van het 

aanbidden van het beest en het ontvangen van zijn merkteken. Maar dan ook 

alleen op deze wijze. U zult al gauw ontdekken waarom. 

  

Iets anders dat we moeten begrijpen is dat God, als Hij duidelijk maakt wie het 

beest is, niet spreekt over oprechte mensen die er onwetend bij betrokken zijn. 

Weet u wat ik bedoel? Als Hij deze macht identificeert, spreekt Hij over het 

“stelsel”, over de leiders, die weten wat ze doen en die bewust Gods Woord 

ongehoorzaam zijn en dit veranderen. Ziet u het? Onze God is een liefdevolle 

Vader. Hij stelt alleen hen aansprakelijk die begrijpen wat de Bijbel bedoelt en 

bewust ongehoorzaam zijn, of hen, die zich afwenden van het horen van Zijn 

Woord en “opzettelijk onwetend” zijn. 

  

Het beest bestaat nu! Veel oprechte christenen die er nu nog mee samengaan, 

zullen spoedig de feiten daaromtrent vernemen. Ze zullen horen hoe God de 

mensen oproept van haar uit te gaan. En ze zullen daarop reageren. We zijn nu 

toe aan het volgende punt bij het identificeren van het “beest.” 

9) Het bezit eigenschappen van de vier dieren (naties) die voor het beest 

bestonden. Let goed op. 

“En het beest dat ik zag, was een luipaard gelijk, zijn muil als de muil van een 

leeuw en zijn poten waren als van een beer. En de draak gaf hem zijn kracht en 

zijn troon en grote macht.” Openb.13:2. 

  

Welke naties zijn dit? Weer geeft de Bijbel antwoord. “Die grote dieren, die vier 

zijn, zijn vier koningen die uit de aarde zullen opkomen.” Dan.7:17. Het zijn de 

vier wereldrijken, die na elkaar hebben geheerst van Daniëls tijd af tot de val 

van Rome. Het zijn Babylon (605-538) v.Chr.); Medo-Perzië (538-331 v.Chr.); 

Griekenland (331-168 v.Chr.) en Rome (168 v.Chr. - 476 n.Chr.). Lees de 

volledige beschrijving in Daniël 7. 

  

“Daniël hief aan en zeide: Ik had in de nacht een gezicht en zie, de vier winden 

des hemels brachten de grote zee in beroering, en vier grote dieren stegen uit de 

zee op, het ene verschillend van het andere. Het eerste geleek op een leeuw, en 

het had adelaarsvleugels. Terwijl ik bleef toezien, werden het de vleugels 

uitgerukt en werd het van de grond opgeheven en op twee voeten overeind gezet 

als een mens, en het werd een mensenhart gegeven. En zie, een ander, het 

tweede, geleek op een beer; het richtte zich op de ene zijde op, en drie ribben 



waren in zijn muil tussen zijn tanden; en men sprak tot hem aldus: Sta op, eet 

veel vlees. 

Daarna zag ik en zie, een ander dier, gelijk een panter; het had vier 

vogelvleugels op zijn rug en vier koppen. En aan hem werd heerschappij 

gegeven. Daarna zag ik in de nachtgezichten, en zie, een vierde dier, vreselijk, 

schrikwekkend en geweldig sterk; het had grote ijzeren tanden; het at en 

vermaalde, en wat overbleef, vertrad het met zijn poten; en dit dier verschilde 

van alle vorige, en het had tien horens. Terwijl ik op die horens lette, zie, 

daartussen verhief zich een andere kleine horen, en drie van de vorige horens 

werden daarvoor uitgerukt; en zie, in die hoorn waren ogen als mensenogen en 

een mond vol grootspraak.” Dan.7:2-8. 

Oei! Wat een beeld! Hier zijn ze, te beginnen met Daniëls tijd. 

  

De leeuw - Babylon; 

de beer - Medo-Perzië; 

de panter - Griekenland; 

het verschikkelijke dier - het Romeinse Rijk. 

  

Omdat het beest met het merkteken overeenkomsten heeft met deze vier, moeten 

we ze iets nader onder de loupe nemen. Babylon, voorgesteld door de leeuw met 

twee vleugels, beheerste de wereld ten tijde van Daniël. Nu nog vinden we in de 

ruinen van het oude Babylon gebroken standbeelden van gevleugelde leeuwen. 

De leeuw was een gepast symbool voor Babylon. Het was de grootste van de 

koninkrijken uit de oudheid. De beide vleugels geven de snelheid aan waarmee 

“het gouden koninkrijk” de beschaafde wereld van die tijd heeft veroverd. In 

welk opzicht is het “beest” uit Openbaring 13 gelijk aan Babylon? Nimrod, de 

stichter van Babylon maakte aanspraak op aanbidding door zijn onderdanen. Het 

is geweldig als iemand wordt geëerd. Maar het is godslasterlijk om door andere 

mensen te worden aangebeden. Als een mens aanspraak maakt op aanbidding is 

dat een vreselijke zonde tegen God. De leider van het “beest” doet hetzelfde. 

  

En let eens op! Na de dood van Nimrod kondigde zijn vrouw, koningin 

Semiramis aan, dat Nimrod de zonnegod was geworden! “Stel u voor hoe de 

koningin majestueus aan de betoverde menigte verschijnt. De spanning is met 

een mes te snijden. Wat zou er met het rijk gebeuren nu de koning dood is? Ze 

hoopten op een echte oplossing. De koningin heft de armen op om de 

toejuichingen van de menigte te doen ophouden. De gigantische mensenmassa 

wordt stil. Dan kondigt koningin Semiramis de betoverde menigte één van de 

meest verpletterende godslasterlijke verklaringen aan, die ooit tegen God is 

gericht. 

  

Ze kondigt haar volgelingen aan dat de goden van de hemel haar hebben 

geopenbaard, dat hun grote en geliefde koning nu zijn volk dient in een 

verheven positie. Nimrod is nu de zonnegod! Voor die mensen, verzameld voor 



de koningin in al haar luister, was dit niet iets ongelooflijks. Waarheen ging de 

zon elke dag? Nu hadden ze het antwoord. Ze aanvaardden het verhaal omdat ze 

elke dag iets aan de hemel konden zien, en die stralende vuurbal was niet langer 

iets bovennatuurlijks, maar het was een zonnegod, die zijn zegeningen uitgoot 

over zijn volk. Wanneer deze verdween, was dat om strijd te voeren tegen de 

boze geesten en demonen van de onderwereld. Wanneer de zon weer aan de 

hemel verscheen, wisten ze dat een nieuwe dag van veiligheid was aangebroken. 

Voor hen had dat alles zin! 

  

Vol dankbaarheid moesten ze nu hun toewijding jegens Nimrod tonen door voor 

hem neer te buigen als hij elke morgen opnieuw overwinnend uit de strijd 

tevoorschijn trad. De koningin maakte wetten voor deze nieuwe vorm van 

aanbidding. Elke man, vrouw en elk kind moest elke morgen neerbuigen voor de 

zon om hem dank te brengen. Zo begon het satanische gebruik van zonne-

aanbidding. Een sinistere vervanging, een namaak godsdienst, en u zult zich 

verbazen over de wegen en de middelen waarmee Satan dit anti-christelijk 

gebruik door de eeuwen heen ingang heeft doen vinden.” 

  

Hoe zit het met het volgende koninkrijk? Medo-Perzië- nam het bewind over in 

die verschrikkelijke nacht toen koning Belsazar, de laatste koning van Babylon, 

in dronkenschap een feestmaal gaf voor zijn duizend vorsten, en de heilige vaten 

van de tempel van God op de grond smeet. Dat was de laatste druppel. Zijn 

knieën beefden van vrees toen hij zag hoe een bloedeloze hand zijn noodlot 

neerschreef op de muur van het paleis. Lees de beschrijving van die vreselijke 

nacht. 

“Koning Belsazar richtte een grote maaltijd aan voor zijn machthebbers, duizend 

in getal; en in tegenwoordigheid van die duizend was hij aan het wijndrinken. 

Belsazar beval bij het genot van de wijn, dat men het gouden en zilveren gerei 

zou brengen, dat zijn vader Nebukadnezar uit de tempel te Jeruzalem had 

weggevoerd, opdat de koning en zijn machthebbers, zijn gemalinnen en zijn 

bijvrouwen daaruit zouden drinken... Terzelfdertijd verschenen vingers van een 

mensenhand, die tegenover de luchter op de kalk van de wand van het koninklijk 

paleis schreven, en de koning zag de rug van de hand die aan het schrijven was. 

Toen verschoot de koning van kleur, en zijn gedachten verontrustten hem en zijn 

heupgewrichten werden los en zijn knieën stieten tegen elkaar.” Dan.5:1,3,5,6. 

Wat een toneel! 

  

Bij het zien van die bloedeloze hand is Belsazar verlamd van schrik. Hij roept de 

bezweerders, de Chaldeeën en waarzeggers, maar ze bieden geen hulp. Tenslotte 

stelt de koningin voor om Daniël te roepen. De corrupte koning is zich heel goed 

bewust van het feit, dat deze bewezen heeft dromen te kunnen verklaren en 

verborgenheden op te lossen, omdat de God des hemels met hem was. Maar 

Belsazar haat God en rekent Daniël zelfs niet onder de wijzen. 



Maar nu liggen de zaken anders! Hij is doodsbenauwd. Op voorstel van de 

koningin wordt Daniël geroepen. Let op wat er gebeurt. 

“Toen werd Daniël tot de koning gebracht. De koning nam het woord en zeide 

tot Daniël: Zijt gij die Daniël die tot de ballingen van Juda behoort, welke de 

koning, mijn vader, uit Juda heeft weggevoerd?” vs.13. Nadat hij heeft verteld 

dat zijn bezweerders het handschrift op de muur niet konden lezen, zegt de 

koning: “Ik heb van u gehoord, dat gij uitleggingen kunt geven en knopen 

ontwarren; nu dan, indien gij het schrift kunt lezen en mij de uitlegging daarvan 

kunt bekend maken, dan zult gij met purper bekleed worden en een gouden 

keten zal om uw hals gehangen worden, en gij zult als de derde in het koninkrijk 

heersen.” vs. 16. 

Daniël wist heel goed wat er die nacht zou gebeuren. Aardse belangen zonken in 

het niet. Binnen enkele uren zouden de meesten van dat hof dood zijn. 

Beloningen interesseerden hem niet. 

  

“Behoud uw geschenken,” zei hij, “en schenk uw gaven aan een ander; nochtans 

zal ik het schrift voor de koning lezen en hem de uitlegging bekend maken.” 

vs.17.Nadat hij de koning heeft herinnerd aan zijn opstand en trots tegen God, 

geeft hij de betekenis te kennen.Hier volgt het schokkende nieuws: 

“Dit is het schrift dat geschreven is,” zegt Daniël, “Mene, mene, tekel, 

ufarsin. Dit is de uitlegging van de woorden: Mene: God heeft uw koninkrijk 

geteld en er een einde aan gemaakt; tekel: gij zijt in de weegschaal gewogen en 

te licht bevonden; peres: uw koninkrijk is gebroken en aan de Meden en Perzen 

gegeven.” vs.25-28. 

  

De koning is verstomd. Kunt u zich zijn wanhoop voorstellen? Hij hoefde niet 

lang in spanning te zitten. “In diezelfde nacht werd Belsazar, de koning der 

Chaldeeën gedood. Darius, de Meder, ontving het koningschap, toen hij twee en 

zestig jaar oud was.” Dan.5:30; 6:1. 

Hier hebben we het antwoord. De leeuw met de twee vleugels was dood. Het 

was het jaar 538 v.Chr. Medo-Perzië had volgens het schema de heerschappij 

overgenomen. De beer uit de droom van Daniël had de wereld veroverd! 

  

In welk opzicht is het dier uit Openbaring 13 gelijk aan Medo-Perzië? Bij de 

Meden en Perzen was het regel dat een eens uitgevaardigde wet nooit kon 

worden herroepen. De regering werd als onfeilbaar beschouwd. U zult merken 

dat het “beest” een zelfde politiek volgt. 

Medo-Perzië heerste tot het rijk in botsing kwam met een jongeman wiens 

militaire genie onvergelijkelijk was - Alexander de Grote. Zijn streven naar 

macht maakte hem op 25-jarige leeftijd wereldheerser. 

  

Dat was op 1 oktober, 331 v.Chr. Aan het hoofd van zijn leger bestreed 

Alexander de Perzische legers en versloeg ze bij Arbela. Zijn militair genie 

maakte Griekenland tot het derde wereldrijk. De panter met de vier koppen en 



vier vleugels uit het visioen van Daniël, had de plaats van de Medo-Perzische 

beer ingenomen. Maar waarom vier koppen? 

  

Alexander had de wereld overwonnen, maar niet zichzelf. Bij een drinkgelag 

dronk hij de beker van Hercules, gevuld met wijn, leeg. Dat was een enorme 

beker. De menselijke maag kan nauwelijks meer dan een vierde van de inhoud 

ervan bevatten. 

Niet één, maar twee bekers dronk hij. Dat veroorzaakte zijn dood.  Alexander 

stierf aan een hevige koorts op drie en dertigjarige leeftijd. Dat was in het jaar 

323 v.Chr. 

  

Zijn wilsbeschikking luidde: “Laat het rijk overgaan naar de sterkste.” Zijn vier 

generaals, Cassander, Lysimachus, Seleucus en Ptolemeus namen het rijk over 

en deelden het onder elkaar. Deze delen worden voorgesteld door de vier 

koppen van het dier. En hoe zit het met de vier vleugels? Ze zijn een beeld van 

snelheid. Alexander had de wereld in slechts 13 jaar veroverd. Een dergelijk feit 

is nooit geë-venaard. Voor zijn dood had Alexander de Griekse steden bevolen 

hem als God te vereren. Het “beest” uit Openbaring 13 is gelijk aan een “panter” 

omdat het de Griekse beschaving heeft overgenomen en ook een leider heeft die 

aanspraak maakt op goddelijke eer. 

  

Wie is het vierde “verschrikkelijke dier” uit Daniël 7? “Daarna zag ik in de 

nachtgezichten en zie, een vierde dier, vreselijk, schrikwekkend en geweldig 

sterk; het had grote ijzeren tanden; het at en vermaalde en wat overbleef, vertrad 

het met zijn poten;... en het had tien hoorns.” “Dat vierde dier is het vierde 

koninkrijk dat op de aarde zal zijn.” 

  

Dan.7:7,23. Het vierde rijk, voorgesteld door dit verschrikkelijke dier, is het 

Romeinse Rijk. Rome heeft Griekenland in 168 v.Chr. verslagen en gaf tenslotte 

zijn macht aan het “beest” uit Openbaring 13. Uit dit “verschrikkelijke dier” 

komt een “kleine horen” voort. Nu volgt iets verbazingwekkends. Het beest uit 

Openb.13 en de kleine horen uit Dan.7 zijn één en dezelfde macht! God wil 

zonder meer duidelijk maken dat er geen vergissing kan ontstaan over de vraag 

welke macht dit is, en daarom beschrijft Hij deze macht in beide profetische 

boeken. Is de Bijbelse profetie niet geweldig? Let eens op de beschrijving van 

de “kleine horen”! 

“Terwijl ik op de horens lette, zie, daartussen verhief zich een andere kleine 

horen, en drie van de vorige horens werden daarvoor uitgerukt; en zie, in die 

horen waren ogen als mensenogen en een mond vol grootspraak... en hij zal drie 

koningen ten val brengen. Hij zal woorden spreken tegen de Allerhoogste, en de 

heiligen des Allerhoogsten te gronde richten; en hij zal er op uit zijn tijden en 

wet te veranderen, en zij zullen in zijn macht gegeven worden voor een tijd en 

tijden en een halve tijd.” Dan.7:8,24,25. 

  



Als u deze beschrijving van de “kleine horen” vergelijkt met de beschrijving van 

het “beest” uit Openb.13, zult u zien dat ze één en dezelfde macht zijn. Zie 

verder Appendix 1A voor vergelijking. 
  

Een van de meest verbazingwekkende dingen van deze macht is, dat hij zou 

“menen tijden en wet te veranderen.” Dan.7:25. Hier is een mens die zich aan 

God gelijk maakt en het waagt te knoeien met Zijn wet - de grondwet van het 

Universum! Met lasterlijke onbeschaamdheid doet hij zijn werk. Maar God heeft 

gezegd: “Betrouwbaar zijn al Zijn bevelen, vastgesteld voor immer en altoos.” 

Ps.111:7,8. 

  

10) De tiende aanwijzing betreffende de identiteit van het beest is de 

tijdsperiode die God heeft bepaald voor zijn heerschappij eer het de “dodelijke 

wonde” ontvangt. Het beest zou 1260 jaar heersen. Om te zorgen dat men zich 

hierin niet kan vergissen, herhaalt God deze periode zeven keer in Daniël en de 

Openbaring! Zie voor een gedetailleerde beschrijving Appendix 2. 

  

Nog een aanwijzing voor ik u zeg wie dit beest is. Het staat niet alleen bekend 

als “de kleine horen” van Daniël 7, maar is eveneens dezelfde macht als “de 

grote hoer” die zit op het scharlakenrode beest uit Openb.17. Laten wij er eens 

een blik op werpen. 

“En een van de zeven engelen die de zeven schalen hadden, kwam en sprak met 

mij, zeggende: Kom hier, ik zal u tonen het oordeel over de grote hoer, die zit 

aan vele wateren. ...En ik zag een vrouw zitten op een scharlakenrood beest, dat 

vol was van godslasterlijke namen, en het had zeven koppen en tien horens.” 

Openb.17:1-3. 

  

Hier ziet u die koppen en horens weer. We hebben ze nu vereenzelvigd met 

Rome. De hoer beheerst Rome - rijdt er op - maakt het tot haar zetel. Dat klinkt 

bekend, nietwaar? Het wordt steeds duidelijker. Deze “hoer” stelt een verdorven 

kerkelijk stelsel voor. Let op: “En de vrouw was gehuld in purper en scharlaken 

en rijk versierd met goud, edelgesteente en paarlen.” Openb.17:4. 

Het is een rijke kerk. 

  

Een vrouw in de Bijbelse profetie wijst op een kerk. God vergelijkt Zijn volk 

met een “bekoorlijke, verwende vrouw.” Jer.6:2. Een maagd is een zuivere kerk. 

Een hoer is een corrupte kerk. 

Ze wordt genoemd “de MOEDER VAN DE HOEREN en van de gruwelen 

der aarde.” Openb.17:5. Het is niet alleen een kerk, het is een moederkerk. Het 

is een wereldmacht. “En ik zag de vrouw dronken van het bloed der heiligen en 

van het bloed der getuigen van Jezus. En ik verbaasde mij, toen ik haar zag, met 

grote verbazing.” Openb.17:6. O ja, ze doodt de heiligen. 

  



Dit is schokkend. Waarom zou onze hemelse Vader die zo vol liefde is, zo over 

een kerk spreken en haar openbaar maken aan de wereld? Waarom waarschuwt 

Hij, die vol medelijden en liefde is, iedereen die deze macht volgt en haar 

merkteken ontvangt, dat hun einde zal zijn in de poel van vuur? 

Volgens mij gebeurt dit, omdat het de waarheid is. Hoewel God heel teder en 

liefdevol is, spreekt Hij altijd de waarheid. Ik weet dat het overkomt als een 

schok, maar hier wordt een corrupte kerk getoond die door Satan wordt gebruikt 

om de hele wereld van God af te trekken en mannen en vrouwen te beroven van 

hun eeuwig leven door het gebruiken van bedrog. Net als Nimrod en Alexander 

de Grote heeft deze macht leiders die de aandacht en aanbidding van de mensen 

afleiden van de ware, levende God en op zichzelf richten. De leiders brengen de 

mensen ertoe geen acht te slaan op Gods Woord, maar te luisteren naar hun 

woord; niet te horen naar Gods geboden, maar om hun geboden te gehoorzamen. 

Daarom zegt God hoe de zaken staan - omdat Hij liefde is. 

En denk eraan, er zijn veel oprechte, liefdevolle christenen in deze gevallen kerk 

die “Babylon” wordt genoemd. Zij zullen aan Gods oproep gehoor geven en er 

uitgaan. Let eens op het volgende: “En Hij riep met een sterke stem, zeggende: 

”Gevallen, gevallen is de grote stad Babylon en zij is geworden een woonplaats 

van duivelen, een schuilplaats van alle onreine geesten en een schuilplaats van 

alle onrein en verfoeid gevogelte.” 

“En ik hoorde een andere stem uit de hemel, zeggen: ... Gaat uit van haar Mijn 

volk, opdat gij geen gemeenschap hebt aan haar zonden en niet ontvangt van 

haar plagen. Want haar zonden hebben zich opgehoopt tot aan de hemel en God 

heeft aan haar ongerechtigheid gedacht.” Openb.18:2,4,5. 

Welnu - wie is dat “beest”? Welke macht 

  

1)...ontving haar “zetel” en gezag van Rome? Openb.13:4. 

  

2) ...heerste 1260 jaar over de wereld (van 538-1798)? 

  

3)...ontving toen een “dodelijke wonde” die later genas? Openb.13:3. 

            

4)...is zowel een politieke als een godsdienstige macht, die aanbeden wordt? 

Openb.13:4. 

            

5) ...veranderde Gods wet? Dan.7:25. 

            

6) ...heeft een leider die voorgeeft God op aarde te zijn, die de zonde kan 

vergeven (wat godslasterlijk is) Openb.13:1. 

            

7) ...is een moederkerk (dochters komen uit haar voort)? Openb.17:5. 

            

8) ...voerde oorlog tegen de heiligen? Openb.13:7. 

            



9) ...is een wereldmacht waarover men zich verwondert? Openb.13:3,4. 

            

10) ...heeft aan het hoofd een “mens” waarvan de getalswaarde van de letters 

van zijn naam getal 666 vormen? Openb.13:18. 

            

11) ...heeft van zichzelf een “beeld” laten maken? Openb.13:14. 

            

12) ...heeft een dreigend “kenmerk” waarvan de drager geworpen zal worden in 

de poel van zwavel en het eeuwig leven zal derven. Openb.14:9-11 

Langzamerhand zullen de meesten wel hebben begrepen dat dit het Pausdom is. 

Ze hebben gelijk. Het is de enige macht op aarde waarop al deze eigenschappen 

van toepassing zijn. Maar hoe zit het met het getal 666? 

 

 

3. Beschrijving van het beest 
STOP!  Als u hoofdstuk 2 nog niet gelezen hebt >Het beest 

geïdentificeerd!<, moet u dit hoofdstuk niet lezen. 

  

Laten wij de zaak eens nader bekijken om er zeker van te zijn dat er geen 

vergissing in het spel is. 

Het Pausdom werd gesticht in het jaar 538 nadat de keizer van het Oost-

Romeinsie Rijk bepaald had dat de bisschop van Rome het hoofd van alle 

kerken op aarde zou zijn. Er wordt gezegd, dat de draak hem zijn kracht, zijn 

troon en grote macht gaf. Openb.13:2. 

Hij gaf hem zijn “troon.” De Bijbel vertelde het feit honderden jaren vóórdat het 

gebeurde! 

  

Van het jaar 538 af regeerde het Pausdom precies 1260 jaar, tot er in het jaar 

1798 iets ongelooflijks gebeurde. De Paus werd gevangen genomen! Berthier, 

een generaal van Napoleon, nam de Paus gevangen, bracht hem naar Frankrijk, 

waar hij in gevangenschap stierf. En stichtte een republiek in Rome. 

Een dodelijke wonde. Het Pausdom had precies 1260 jaar geheerst. Zou dat een 

samenloop van gebeurtenissen zijn geweest? Waarom deed Berthier dit? 

Napoleon wilde over de wereld heersen. Het Pausdom stond hem in de weg. Ik 

vraag mij af of ze wisten dat ze de profetie in vervulling deden gaan ondanks 

zichzelf. “...en zijn dodelijke wonde genas; en de gehele aarde ging het beest 

met verbazing achterna.” Openb.13:3. 

  

In 1929 erkende de Italiaanse regering Vaticaanstad als een onafhankelijke staat. 

De Paus was weer koning! Op 9 maart 1929 zei hij: “De naties van de gehele 

wereld zijn met ons.” De San Francisco Chronicle publiceerde een verslag van 

de ondertekening van het verdrag op de frontpagina. Daarin stond letterlijk: 

“Mussolini en Gaspari tekenen een historisch pact... Een wond van vele jaren 



oud, genezen.” Dat is fantastisch! De Bijbel had voorzegd dat zijn wond zou 

genezen en de krant bevestigde het met dezelfde bewoording. 

  

Hoewel deze grote organisatie pas in het jaar 538 officieel aan de macht kwam, 

zag de apostel Paulus machten aan het werk die de weg baanden. Wat vond daar 

in het verleden plaats wat hij kon hebben gezien? Luister naar wat er gebeurde. 

  

Nadat Jezus terugkeerde naar de hemel, groeide de kerk voorspoedig onder de 

zegen van de Heilige Geest. Jezus had voorzegd welke behandeling Zijn volk 

zou ondergaan. “Dan zullen zij u overleveren aan verdrukking en zij zullen u 

doden ... , en gij zult door alle volken gehaat worden om Mijns naams wil.” 

Mat.24:9. Dit ging letterlijk in vervulling. Let op het volgende. “Van hun 

terechtstelling werd een spel gemaakt,” schreef Tacitus over de vervolgingen 

onder Nero. “Ze werden bekleed met huiden van wilde dieren en door honden in 

stukken gescheurd. Ze werden gekruisigd, verbrand, in brandbaar materiaal 

gewikkeld en in brand gestoken om de nacht te verlichten.” “Om aan de dood te 

ontkomen, moesten ze Christus verloochenen en een offer brengen aan de 

keizer.” 

Sommigen hebben dit gedaan, maar velen lieten zich liever folteren en doden 

dan hun Heer te verloochenen. 

  

“Het heidendom voorzag dat indien het evangelie zou triomferen zijn tempels en 

altaren zouden worden weggevaagd; daarom riep het al zijn krachten te hulp om 

het christendom uit te roeien. De christenen werden beroofd van hun bezittingen 

en van hun huizen verdreven. Velen bezegelden hun getuigenis met hun bloed. 

Edelman en slaaf, rijk en arm, geleerde en ongeletterde, allen werden 

onbarmhartig ter dood gebracht. 

  

Onder de heuvels buiten de stad Rome waren lange gangen uitgegraven. Dit 

duistere en ingewikkelde netwerk van gangen strekte zich kilometers ver buiten 

de stadsmuren uit. In deze ondergrondse schuilplaatsen begroeven de 

volgelingen van Christus hun doden, en hier vonden ze, als ze verdacht werden, 

een tehuis. Velen werden “gemarteld en namen de bevrijding niet aan, opdat zij 

aan een betere opstanding deel mochten hebben.” Hebr.11:35. Ze verblijdden 

zich dat ze waardig geacht werden om voor de waarheid te lijden, en 

overwinningsliederen stegen op te midden van het geknetter der vlammen. Satan 

kon ze niet uitroeien. Jarenlang hebben de keizers Nero en Diocletianus hen bij 

duizenden ter dood gebracht. 

  

“U kunt ons doden, ons martelen en ons veroordelen,” zei een christen tegen zijn 

vervolgers, “maar uw onrechtvaardigheid is het bewijs van onze 

onschuld.” Tertullianus, Apologie, par.50. 

Tot het jaar 313 was het in strijd met de wet om christen te zijn. Zo iemand was 

automatisch een misdadiger. Maar de volgelingen van Jezus verspreidden zich 



overal. Satan zag in dat hij zijn werkwijze zou moeten herzien. Hij moest een 

beter plan bedenken. Wat kon hij beter doen dan hen doden? 

De zaak gemakkelijker maken - en infiltreren! Als een verstandig generaal zou 

hij de kerk van binnen uit te gronde richten. Let eens op wat er gebeurde. 

Een luid gejuich steeg op uit het keizerrijk. Keizer Constantijn werd christen! 

De christenen zijn verrukt.Niet langer worden ze door honden of leeuwen in 

stukken gescheurd, of in koelen bloede vermoord, of als menselijke fakkels in 

brand gestoken om de arena te verlichten voor de gladiatoren. Het christendom 

is nu een staatsgodsdienst! Het wordt nu geweldig! Zo lijkt het tenminste. 

  

Maar heel geleidelijk, terwijl iedereen zich ontspant en zich niet langer bezorgd 

maakt over marteling en dood, gebeurt er iets. Er wordt een compromis 

gesloten! Beetje voor beetje laten de leiders, terwille van de populariteit en het 

gewin de maatstaven zakken, zodat de heidenen gemakkelijker tot de kerk 

kunnen toetreden. Maar hierdoor komen dwalingen en heidense gebruiken de 

kerk binnen. 

  

God heeft zich echter niet laten verrassen door Satans plannen om Zijn kerk van 

binnenuit te gronde te richten en doet een duidelijke waarschuwing horen. 

Luister naar de onthullende woorden van Paulus. “Laat niemand u misleiden, op 

welke wijze ook (alsof de dag des Heren reeds aanbrak), want eerst moet de 

afval komen en de mens der wetteloosheid zich openbaren, de zoon des verderfs, 

de tegenstander, die zich verheft tegen al wat God of voorwerp van verering 

heet, zodat hij zich in de tempel Gods zet om aan zich te laten zien dat hij een 

god is.” “Want het geheimenis der wetteloosheid is reeds in werking.” 2 

Tess.2:3-4,7. O ja! Hij zag deze macht komen. Het mysterieuze werk van 

verderf groeide snel na de dood van de laatste apostel. 

Een vraag: Wat gebeurde er? 

  

Nadat de vervolging ophield, was het Satans plan om de leiders van de kerk te 

beheersen. Als hij hen ertoe kon brengen hun ego op te blazen, ze geldgierig te 

maken, zou heel de kerk daardoor worden besmet. Er zou een streven naar 

populariteit komen om zoveel mogelijk heidenen ertoe over te halen om christen 

te worden. De rijkdom en het prestige van de kerk zouden groeien.Wat doet het 

ertoe of je de Bijbel iets moest veranderen om dat doel te bereiken! Introduceer 

enkele van de heidense gebruiken en riten in het christendom, geef ze een 

christelijke naam en de heidenen zullen toestromen. 

  

En o schrik - dat is precies wat er gebeurd is. De apostelen waren het gehele rijk 

doorgegaan en hadden in vele steden gemeenten gesticht. Met het verstrijken der 

jaren werden kleinere kerken gebouwd in de omliggende streken. De grote 

centra waren Jeruzalem, Rome en Alexandrië in Egypte. Tenslotte stond Rome 

aan de top. De volgende stap in Satans plan was te zorgen dat kerkelijke leiders 

zeggenschap kregen in de regering (om te helpen bij het ten uitvoer brengen van 



hun wetten). Dit slaagde boven verwachting. Het slotstuk kwam in het jaar 538, 

toen de hele stad Rome werd overhandigd aan de Paus van Rome. In de 

komende 1260 jaar heersten kerkelijke leiders met volledig burgerlijk gezag. 

Precies zoals het in de profetie was voorzegd! 

Ongelooflijk! – Maar let eens op wat volgt. 

  

Er wordt gezegd dat het beest “namen van godslastering” draagt. Openb.13:1. 

“Een van de voornaamste leerstellingen van de kerk is, dat haar zichtbare hoofd 

bekleed is met absoluut gezag over bisschoppen en priesters in alle delen van de 

wereld. Meer nog, hij nam de naam van God zelf aan! Hij werd aangesproken 

als “onze Here God de Paus”, onfeilbaar genoemd, en “de heilige Vader” zoals 

Jezus Zijn Vader noemde.” Joh.17:11. Zie Appendix 3. Hij eistte aanbidding 

van alle mensen. 

  

Hoe zit het met het getal 666? Laten wij eens zien. 

De officiële titel van de Paus is “Vicarius Filii Dei”, dat wil zeggen 

“Stedehouder van Gods Zoon.” Door de jaren heen is dit zijn officiele titel. In 

Our Sunday Visitor van 18 april 1915 staat: “De letters op de tiara van de paus 

zijn «VICARIUS FILII DEI», wat betekent «Stedehouder van de Zoon van 

God.»” 

In Openb.13:18 staat: “Wie verstand heeft, berekene het getal  van het beest, 

want het is een getal van een mens, en zijn getal is zeshonderd en zesenzestig.” 

Laten wij dat eens doen en zien wat we ontdekken. Herinnert u zich nog de 

getalswaarde van de Romeinse letters op school? 

  

            V            =            5 

            I            =            1 

            C            =            100 

            A            =            0 

            R            =            0 

            I            =            1 

            U            =            5 

            S            =            0 

  

            F            =            0 

            I            =            1 

            L            =            50 

            I            =            1 

            I            =            1 

  

            D            =            500 

            E            =            0 

            I            =            1 

  



5+1+100+1+5+1+50+1+1+500+1 = 666 !!! 

In het Grieks, Hebreeuws en Latijn vinden we dezelfde uitkomst! Ik wil er snel 

aan toevoegen, dat als men deze schokkende ervaring met iemand anders deelt, 

men liefdevol en tactvol moet zijn. We moeten de mensen laten weten dat God 

van iedereen houdt. De waarheid moet gezegd worden - maar altijd in liefde. 

De 1260 jaren van pauselijke opperheerschappij worden de “donkere 

middeleeuwen” genoemd. U heeft die uitdrukking beslist eerder gehoord. De 

reden hiervan was dat de priesters aan iedereen verboden om de Bijbel te lezen 

of zelfs maar in huis te hebben. Honderden jaren lang mochten alleen priesters 

de Bijbel lezen. Satan moest het de mensen onmogelijk maken om de Bijbel te 

lezen, om hen in duisternis en bijgeloof te houden. De mensen wisten gewoon 

niet beter. Er is een tijd geweest dat wanneer u gepakt werd met een Bijbel, u uit 

huis werd gesleept, opgehangen werd aan een paal en levend verbrand werd in 

uw voortuin! Zie documentatie Appendix 4. 

Wat Johannes vervolgens ziet is zo ongelooflijk, dat hij stomverbaasd is. 

 

 

4. Dynamiet 
  

STOP!  Als u hoofdstuk 2 >Het beest geïdentificeerd< nog niet gelezen hebt, 

moet u dit hoofdstuk niet lezen. 
  

Kunt u zich voorstellen dat christenen elkaar vermoorden? Wat is dat een 

verschrikkelijke gedachte! 

Luister: “En hem werd gegeven tegen de heiligen oorlog te voeren en hen te 

overwinnen.” Openb.13:7. 

“En ik zag de vrouw dronken van het bloed der heiligen en van het bloed der 

getuigen van Jezus. En ik verbaasde mij, toen ik haar zag, met grote verbazing.” 

Openb.17:6. 

  

Wat een beeld is dit! Geen wonder dat Johannes zich verbaasde. Een hoge stapel 

boeken zou ternauwernood de geschiedenis kunnen bevatten van de 50 miljoen 

christenen die als «ketters» ter dood gebracht zijn. Alleen omdat ze een Bijbel 

hadden; omdat ze geloofden dat de mensen vrij moeten zijn om God volgens 

hun geweten te dienen; om deze en andere “misdaden” werden mannen, 

vrouwen en kinderen gemarteld en gedood. 

  

De geschiedenis laat luidkeels horen dat hele steden en dorpen werden 

uitgemoord omdat ze niet leefden volgens de staatskerk en haar hoofd. 

“Waardigheidsbekleders van de kerk bestudeerden onder leiding van Satan hoe 

ze de grootst mogelijke pijnigingen konden toebrengen zonder het leven van het 

slachtoffer te beëindigen. In vele gevallen werd dit duivelse proces herhaald tot 

de uiterste grens van het menselijk uithoudingsvermogen, tot de natuur de strijd 

opgaf en de lijder de dood verwelkomde als een lieflijke rust.” Dat was het lot 



van hen, die aan de kerk van Rome tegenstand boden. Als ze heden de kans 

kreeg in de V.S., zou ze hetzelfde doen met de «ketters». Ze beroemt zich erop 

dat ze nooit verandert. Dat is waar. De rector van het Katholiek Instituut van 

Parijs, H.M.A. Baudrillart, openbaarde de houding van de kerk en haar leiders 

ten opzichte van vervolging. 

  

“Als de kerk geconfronteerd wordt met «ketterij», zei hij, stelt ze zich niet 

tevreden met aandrang; overtuigende argumenten van intellectuele en morele 

aard schijnen haar onvoldoende, en ze neemt haar toevlucht tot geweld, 

lichamelijke straffen en pijnigingen.” 

  

Lees voor een schokkend verslag over de behandeling van de Waldenzen, 

Albigenzen, Bohemers en anderen, hoe ze werden afgeslacht of wel langzaam 

en in het geheim vermoord om hun geloof Appendix 5. 

  

De meest naar voren tredende geschiedenis is die van de Waldenzen. Dat waren 

enkelen van de weinigen die tijdens de beginjaren van pauselijke heerschappij in 

het bezit waren van Bijbels. 

  

“Ze zagen dat talloze mensen onder leiding van de Paus en de priesters 

tevergeefs vergiffenis probeerden te krijgen door hun lichamen te pijnigen voor 

hun zonden... Velen gingen gebukt onder hun schuldgevoel en werden 

achtervolgd door de vrees voor Gods toorn. Ze bleven lijden totdat hun 

uitgeputte lichamen daaronder bezweken en zonder een straaltje hoop in het graf 

neerdaalden... De Waldenzen wilden deze hongerige zielen het levende brood 

brengen, hun de vredesboodschappen van Gods beloften leren kennen en hen op 

Christus wijzen als hun enige hoop op verlossing... 

  

De Heiland werd door de priesters voorgesteld als iemand die zó weinig kon 

meevoelen met de mens in zijn zondige toestand dat de hulp van priesters en 

heiligen moest worden ingeroepen. De Waldenzen... wilden de mensen Jezus 

leren kennen als hun meevoelende en liefhebbende Verlosser, die met 

uitgestrekte armen allen uitnodigt om tot Hem te komen met hun zondenlast, 

hun zorgen en moeiten... om vergiffenis en vrede te ontvangen. 

  

Met bevende lippen en ogen vol tranen vertelde hij (de zendeling) vaak op zijn 

knieën aan anderen van de kostbare beloften die de enige hoop voor de zondaren 

waren... Men wilde vooral dat deze woorden werden herhaald: “Het bloed van 

Jezus, Zijn Zoon, reinigt ons van alle zonde.” 1 Joh.1:7.” 

  

Velen werden ontnuchterd door de aanspraken van Rome. Ze zagen in hoe 

nutteloos de tussenkomst van mensen of engelen was voor de zondaar... De 

verzekering van de liefde van de Zaligmaker scheen voor sommigen van deze 

arme, gekwelde zielen gewoon onbegrijpelijk. De opluchting die dat besef met 



zich meebracht was zó groot en het licht dat op hen straalde was zó intens, dat 

ze dachten dat ze in de hemel waren gekomen... Dikwijls stelde men de vraag: 

“Zal God mijn offer werkelijk aannemen? Zal ik Hem welgevallig zijn? Zal Hij 

mij vergeven? Dan werd het antwoord voorgelezen: «Komt tot Mij, allen die 

vermoeid en belast zijt, en Ik zal u rust geven.»” Matt. 11:28 

  

Ze namen de belofte in geloof aan en men kon het blijde antwoord horen: «Geen 

lange bedevaarten meer. Geen moeizame tochten naar heilige plaatsen meer. Ik 

mag tot Jezus komen zoals ik ben, zondig en onheilig, maar Hij zal het gebed 

van een berouwvolle zondaar niet afwijzen.» Uw zonden zijn u vergeven. Ook 

mijn zonden, zelfs de mijne, kunnen worden vergeven!” Er was een vreemde en 

plechtige kracht in de woorden van de Schrift, die rechtstreeks sprak tot de 

harten van hen die naar de waarheid verlangden. Het was de stem van God en 

het bracht overtuiging aan hen die hoorden. 

  

Meestal zagen ze de boodschapper van de waarheid niet terug. Hij was naar 

andere streken vertrokken, of sleet zijn levensdagen in een donkere kerker; 

misschien verbleekte de zon zijn beenderen op de plaats waar hij voor de 

waarheid had getuigd... 

  

De Waldenzische zendelingen drongen het rijk van Satan binnen... Alleen al het 

bestaan van dit volk dat het geloof van de allereerste christengemeente had 

behouden, getuigde voortdurend tegen de afvalligheid van Rome en lokte 

daarom de ergste haat en vervolging uit. Hun weigering de Schrift prijs te geven, 

was ook een bron van ergernis die Rome niet kon verdragen. Het was Rome’s 

vaste voornemen ze uit te roeien... 

  

Paus Innocentius VIII gaf bevel: “Als die kwaadaardige en verfoeilijke secte van 

boosdoeners weigert hun geloof af te zweren, moeten ze als giftige slangen 

worden verpletterd.” Zie Appendix 6. 

  

Er kon geen enkele beschuldiging worden ingebracht tegen het zedelijk gedrag 

van deze verbannen groep van mensen... Hun enige overtreding was dat zij God 

niet wilden dienen zoals de Paus dat wilde. En om deze misdaad werden ze 

blootgesteld aan elke vernedering, belediging en marteling die mensen of 

duivelen maar konden bedenken. 

  

Ze werden de dood ingejaagd, maar hun bloed bevochtigde het uitgestrooide 

zaad en de vruchten bleven niet uit. Ze waren over verscheidene landen 

verstrooid en plantten het zaad van de Hervorming... Dit moet worden 

voortgezet tot het einde der tijden door degenen die bereid zijn alles te lijden 

“om het Woord Gods en het getuigenis van Jezus.” Openb.1:9. 

Zie Grote Strijd, blz. 70-76. 

  



Vergeet niet, dat deze afgrijselijke dingen gebeurd zijn lang voordat wij geboren 

waren. Maar de waarschuwing om niet het “merkteken van het beest” te 

ontvangen, geldt beslist voor ons in deze tijd. U zult al gauw merken wat dit 

“merkteken” is! 

Zoals we al hebben gezien, zou deze macht menen “tijden en wetten te 

veranderen.” Dan.7:25. Hoe zou deze macht dit kunnen doen? 

Omdat de heidenen gewend waren beelden te aanbidden, schrapte de kerk het 

tweede gebod, waarin beeldenaanbidding wordt verboden. Ze plaatsten beelden 

in de kerk! Maar in plaats van beelden van heidense goden gebruikten ze 

eenvoudig de beelden van overleden heiligen! Aan de mensen werd geleerd dat 

deze beelden alleen maar dienden om hun kennis en devotie te doen toenemen. 

Maar het resultaat was wel heel anders! Lees voor verdere documentatie over de 

inbreng van beelden in de kerk Appendix 7. 

  

Er wordt gezegd dat hij zou menen “tijden en wetten” te veranderen. Lees eens 

deze schokkende uitspraak uit een officieel decreet: 

  

“De Paus heeft de macht tijden te veranderen, wetten af te schaffen en zelfs 

geboden van Christus te niet te doen.” Decretal, de Translatic Episcop. 

Niet te geloven! 

  

Toen ik deze uitspraak voor het eerst las, viel mijn mond open. Ik was 

stomverbaasd dat de officiële uitspraak van het pausdom een haast woordelijke 

aanhaling was uit de Bijbel! In plaats van negen geboden over te laten, werd het 

tiende gebod in tweeën gesplitst, zodat er toch tien geboden waren. Zie 

Appendix 8. 
Satan had gezorgd dat het tweede gebod werd weggedaan. Maar hij was nog niet 

klaar. De leiders veranderden ook het vierde gebod. Deze verandering van het 

vierde gebod voltrok zich geleidelijk over een bepaalde tijdsperiode om niemand 

op te schrikken. Maar deze verandering is een meesterwerk van Satan.Schrik 

niet! De volgende duizelingwekkende uitspraken komen van kerkelijke 

gezaghebbers en zijn gedocumenteerd. 

“Vraag: Hebt u nog andere bewijzen om aan te tonen dat de kerk (van Rome) 

macht heeft om feestdagen in te stellen of te bevelen?” 

“Antwoord: Als ze deze macht niet had, had ze niet datgene kunnen doen waarin 

alle moderne godsdiensten met haar overeenstemmen - ze had niet de viering 

van de Zondag, de eerste dag van de week, in de plaats kunnen zetten van de 

viering van de Zaterdag, de zevende dag van de week, een verandering waarvoor 

geen bijbels gezag bestaat.” A Doctrinal Catechism, Keenan, p.174. 

  

Dat is ongelooflijk! 

Kardinaal Gibbons zei: 

“De Katholieke Kerk heeft uit hoofde van haar goddelijke zending de dag 

veranderd van Zaterdag naar Zondag.” 



  

Opnieuw wordt de vraag gesteld:  “Wat is de Sabbatdag?” 

Antwoord: zaterdag is de Sabbatdag. 

  

Vraag: Waarom vieren we de zondag in plaats van de Zaterdag? 

Antwoord: We vieren de zondag in plaats van de zaterdag omdat de Katholieke 

kerk tijdens het Concilie van Laodicea (in het jaar 364) de heiligheid van de 

zaterdag heeft overgebracht naar de zondag.” The Convert’s Catechism of 

Catholic Doctrine, p.50, 3rd ed. 

  

Wat staat er letterlijk in het vierde gebod? 

“Gedenk de sabbatdag dat gij die heiligt. Zes dagen zult gij arbeiden en al uw 

werk doen; maar de zevende dag is de sabbat van de Here uw God; dan zult gij 

geen werk doen, gij, noch uw zoon, noch uw dochter, noch uw dienstknecht, 

noch uw dienstmaagd, noch uw vee, noch de vreemdeling die in uw steden 

woont. Want in zes dagen heeft de Here de hemel en de aarde gemaakt, de zee 

en al wat daarin is, en Hij rustte op de zevende dag; daarom zegende de Here de 

Sabbatdag en heiligde dien.” Ex.20:8-11. 

  

Erkennen kerkelijke gezagsdragers dat er geen gebod bestaat in de Bijbel om de 

zondag te heiligen? O ja! Luister maar! 

“U kunt de Bijbel doorlezen van Genesis tot Openbaring, en u zult er geen 

woord vinden waardoor de heiliging van de zondag wordt bevestigd. De Schrift 

gebiedt de heiliging van de zaterdag, een dag die wij nooit heiligen.” Faith of 

our Fathers, 111, Gibbons. 

  

Weet u, tijdens het Concilie van Trente, in 1545, stelden de leiders vast dat de 

“overlevering” evenveel gezag heeft als de Bijbel! Ze geloofden dat God hen 

had gemachtigd de Bijbel naar eigen inzicht te veranderen. Met “overlevering” 

bedoelen zij menselijke leerstellingen. Jezus zei: “Tevergeefs eren zij Mij omdat 

zij leringen leren die geboden van mensen zijn.” Matt.15:9. 

  

Net zoals ze beelden binnen de kerk hadden gebracht om het voor de heidenen 

gemakkelijker te maken er binnen te komen, veranderden ze de sabbat om 

dezelfde reden.Hoe is dit alles begonnen? 

De zon was de voornaamste god van de heidenen. Dit ging reeds terug tot in het 

oude Babylon (herinnert u zich nog hoe ze de zon aanbaden na de dood van 

Nimrod?) Omdat ze de zon vereerden op zondag, beseften de kerkleiders die een 

compromis zochten, dat als ze de sabbat veranderden van zaterdag naar zondag, 

daardoor verschillende dingen zouden worden bereikt. 

  

Eerstens zou het hen afscheiden van de Joden, die door vele Romeinen werden 

gehaat en die net als Jezus (Luc.4:16) van het begin af op zaterdag hadden 

aanbeden (en die het nu nog doen!). 



Ten tweede zou het voor de heidenen veel gemakkelijker worden de kerk binnen 

te komen als de christenen samenkwamen op dezelfde dag als de heidenen dat 

deden. 

  

Het werkte maar al te goed. De heidenen stroomden met duizenden tegelijk de 

kerk binnen. Satans plan om een compromis te sluiten deed zijn onheilspellend 

werk. De verandering vond geleidelijk plaats maar vele oprechte, trouwe 

christenen werden opgeschrikt. Ze kwamen naar de leiders toe en wilden weten 

waarom ze het hadden gewaagd te knoeien met Gods wet. De kerkelijke leiders 

wisten dat dit zou gebeuren - en ze hadden hun antwoord klaar. Dat is een 

meesterwerk. Als iemand de Bijbel niet kent, klinkt dat heel aanvaardbaar. 

  

Aan de mensen werd verteld dat ze nu op zondag aanbaden omdat Jezus uit de 

dood was opgestaan op die dag. Er staat geen enkel vers in de Bijbel waarin ons 

wordt gezegd dat we dit moeten doen, maar zo werd het hun wel verteld. Is dat 

niet verbazingwekkend? U hebt het misschien zelf wel horen zeggen! 

Toen keizer Constantijn christen werd, werd het christendom de 

staatsgodsdienst, weet u nog wel? Toen duizenden zonne-aanbidders de kerk 

binnenstroomden, duurde het niet lang of ze hadden een dominerende invloed. 

De meesten van Constantijns ambtenaren waren zonne-aanbidders. Omdat de 

Romeinse regering wankel begon te worden, raadpleegde Constantijn zijn 

ambtenaren en de kerkelijke leiders van Rome. 

  

“Wat moeten we doen? Hoe kunnen we de regering verenigen en stabiliseren?” 

Het antwoord van de kerkelijke leiders kwam juist van pas. “Vaardig een 

zondagswet uit. Dwing iedereen zijn werk neer te leggen op zondag en die dag 

te vereren.” 

Dat was het! het zou de heidense zonaanbidders tevreden stellen, en heidenen, 

christenen en het Romeinse rijk verenigen als nooit eerder. Het is het jaar 321. 

Constantijn geeft toe aan de suggestie van kerkelijke leiders en vaardigt de 

eerste zondagswet uit! Hier is deze wet, rechtstreeks ontleend aan het betrokken 

wetboek: 

  

“Laat alle rechters en stedelingen, alsmede handwerkslieden rusten op de 

eerbiedwaardige dag der zon.” Edict 7 maart, 321. Zie verder Appendix 9. 

De christenen die geen compromis wilden sluiten om Gods wet te onteren, 

zagen zich voor een dilemma geplaatst. Satan had alles zo geregeld dat men 

gedwongen was de heidense “zonnedag” te vereren of straf te ondergaan. 

  

Zelfs na de zondagswet van de keizer bleven vele christenen de zevende dags 

Sabbat die hun Verlosser had gehouden, eren en heiligen. God wist wat er aan 

de hand was en Hij had voorzegd dat de “mens der zonde” “zou menen de tijden 

en de wet te veranderen.” Satan stond op het punt een wereldwijde vervalsing in 

te voeren. 



  

Bijbels waren door de priesters verboden. Met het verstrijken van de jaren 

zouden de nieuwe generaties (zonder Bijbels) alles betreffende de Sabbat des 

Heren vergeten. En dat niet alleen - van tijd tot tijd werden grote kerkelijke 

concilies gehouden. In bijna elk van deze concilies werd de Sabbat, die God had 

gegeven als gedenkteken van de schepping der wereld, neergedrukt en de 

zondag werd verheven. Deze heidense feestdag werd tenslotte beschouwd als 

“de dag des Heren” (door Paus Silvester 314-337), en de kerkelijke leiders 

noemden de bijbelse Sabbat een overblijfsel van de Joden. Zij die deze dag eer 

bewezen in gehoorzaamheid aan het vierde gebod van God, werden 

vloekwaardig verklaard. 

  

Om het vierde gebod weg te rukken uit het hart van Gods wet, een nabootsing 

daarvan te maken, de Bijbels weg te nemen en de hele wereld te bevelen dit te 

aanvaarden - voor dit alles was het toppunt van bedrog noodzakelijk.Weet u, 

Satan haat het vierde gebod meer dan de andere geboden omdat alleen dit gebod 

zegt wie God in werkelijkheid is - de Schepper van hemel en aarde, de zee en al 

wat daarin is. U kunt onverschillig welke god aanbidden en de andere negen 

geboden houden (niet doden, niet stelen, enz.) maar om het vierde gebod te 

houden, moet u de Schepper van het universum aanbidden; Hij, die zelf op de 

zevende dag had gerust en aan Zijn volk heeft geboden hetzelfde te doen door 

een liefdevolle gehoorzaamheid aan Hem. 

  

Met het verstrijken van de eeuwen vergaten de mensen zonder Bijbel de Sabbat 

van God, en de viering van de zondag werd stevig bevestigd. Velen weten zelfs 

nu nog niets van dit alles. De Waldenzen, die ik genoemd heb, en daarnaast 

enkele andere groepen in die duistere eeuwen hadden in het geheim Bijbels en 

velen hielden de bijbelse Sabbat door de eeuwen heen. Maar ze werden 

behandeld als paria’s. Als ze werden gepakt, werden ze doodgemarteld. Hun 

verminkte lichamen laten de wereld zien welke tactiek het beest altijd heeft 

gebruikt - en dat is geweld. 

  

Van hen die aan God trouw zijn gebleven in de laatste dagen, wordt gezegd: 

“Hier blijkt de volharding der heiligen, die de geboden Gods en het geloof van 

Jezus bewaren.” Openb.14:12. 

  

In onze tijd geven leiders, die weten waarover zij spreken toe, dat de mensen, en 

niet God, de Sabbat hebben veranderd. Let eens op de volgende uitspraken van 

protestantse leiders: 

Methodisten: 

“De reden voor het vieren van de eerste dag in plaats van de zevende dag berust 

niet op goddelijk gebod. Men kan de Schrift vergeefs doorzoeken voor een 

machtiging om de zevende dag te veranderen in de eerste dag als rustdag.” C.C. 

Chappall, Ten Rules For Living, p.61. 



Baptisten: 

Harold Lindsell, redacteur van Christianity Today, zei: “In de Bijbel staat niets 

dat van ons eist de zondag in de plaats van de zaterdag als heilige dag te 

houden.” 5 Nov. 1976. 

Episcopaalse kerk: 
“Het bijbels gebod zegt dat gij op de zevende dag zult rusten. Dat is de zaterdag. 

Nergens in de Bijbel staat dat men op de zondag moet aanbidden.” Philip 

Carrington, Toronto Daily Star, 26 okt.1949. 

  

Onze Katholieke vrienden weten hoe de verandering tot stand gekomen is. “Wij 

vieren de zondag in plaats van de zaterdag omdat de Katholieke Kerk tijdens het 

Concilie van Laodicea (in 364) de heiligheid van de zaterdag naar de zondag 

heeft overgebracht.”The Convert’s Catechism of the Catholic Doctrine, 3rd 

ed.p.50. 

“Zondag is een Katholieke instelling en de aanspraken op het vieren ervan 

kunnen alleen op grond van Katholieke beginselen verdedigd worden... Van de 

eerste tot de laatste bladzij van de Bijbel is niets te vinden dat het overbrengen 

van de wekelijkse openbare eredienst van de laatste dag der week naar de eerste 

dag rechtvaardigt.” Catholic Press. 

  

God noemt de zevende dag 126 maal in het Oude Testament en 62 maal in het 

Nieuwe Testament. De eerste dag van de week wordt slechts 8 maal in het 

Nieuwe Testament genoemd. Een katholiek priester bood een beloning van 

$1000.- voor een ieder die één bijbeltekst kon vinden waaruit blijkt dat de 

zondag heilig is en gevierd moet worden in plaats van de zevende dag. Niemand 

reageerde hierop. Ik heb hetzelfde gedaan zonder reactie hierop te krijgen. 

Zie voor een onthullende kijk op de acht teksten, die de eerste dag van de 

week noemen, Appendix 10. 
  

Er wordt gezegd dat het beest (de kleine hoorn) zou “menen tijden en wet te 

veranderen. ”Het tweede gebod werd verwijderd en beelden werden binnen de 

kerk gebracht. Alleen het vierde gebod heeft te maken met tijd. Let eens op de 

volgende schokkende aankondiging: 

  

“De paus heeft macht tijden te veranderen, wetten af te schaffen, en zelfs de 

geboden van Christus te niet te doen.” “De Paus kan de goddelijke wetten 

wijzigen.” Decretal, de Tranlatic Episc. Cap.; Ferrari, Ecclesiastical Dict. 

  

U moet steeds voor ogen houden dat onze God liefdevol en goed is. Zij die de 

zondag vieren en Gods vierde gebod overtreden zonder dat ze zich hiervan 

bewust zijn, worden niet veroordeeld. Alleen zij, die weten wat God gebiedt en 

die toch opzettelijk ongehoorzaam zijn, begaan zonde. Satan heeft zijn plannen 

zo goed verborgen, dat zelfs sommige predikanten deze val niet ontdekken. 

Satan spant zich, samen met vele godsdienstige leiders uit onze tijd, geweldig in 



om de feiten aangaande dit onderwerp verborgen te houden. Satan weet dat het 

overtreden van één van Gods geboden zonde is, wat onze Heiland pijn doet en 

wat ons berooft van het eeuwige leven met Hem als we geen berouw tonen. Vele 

duizenden over de gehele wereld leren deze verbazingwekkende feiten van 

Satans wereldwijde valstrik kennen en kiezen trouw aan God boven trouw aan 

het beest. Als u begint om Gods ware Sabbat te heiligen, wordt dit een 

verlustiging. Een lieflijke vrede en blijdschap vullen uw hart. U weet dat u niet 

langer een van Zijn liefdevolle geboden schendt, maar nauwer met de Heiland 

verbonden, met Hem leeft. De Openbaring beschrijft de getrouwen uit de laatste 

dagen “die de geboden Gods en het geloof van Jezus bewaren.” Openb.14:12. 

  

Het is schokkend, maar niettemin waar, dat vele predikanten op school niet 

anders hebben geleerd dan hun leraars vóór hen. Hun is geleerd dat wij de tien 

geboden niet meer hoeven te houden. Is dat niet verbazingwekkend?Wanneer 

zal het ooit juist zijn om het zesde, het achtste of het negende gebod te breken en 

te moorden, te stelen of te liegen? Alle tien geboden staan of vallen samen 

omdat het een verhouding van liefde is tussen God en u. Als u één van deze 

geboden overtreedt, overtreedt u ze allemaal. (Jak.2:10,11) Het is net als tussen 

twee geliefden - alles of niets. 

  

Jezus heeft gezegd: “Meent niet dat Ik gekomen ben om de wet of de profeten te 

ontbinden; Ik ben niet gekomen om te ontbinden, maar om te vervullen. Want 

voorwaar, Ik zeg u: Eer de hemel en de aarde vergaan, zal er niet één jota of één 

tittel vergaan van de wet, eer alles zal zijn geschied.” Matt.5:17,18. Hemel en 

aarde zijn nog niet vergaan. Het is waar dat we worden gered uit Gods vrije 

genade en niet door onze gehoorzaamheid, maar het is ook een feit dat als 

iemand opzettelijk en volhardend aan God ongehoorzaam is, dit aantoont, dat hij 

niet genoeg van God houdt om Hem gehoorzaam te zijn, en dat hij nog niet 

wedergeboren is. Gods ware volk zal bestaan uit gehoorzame, gelukkige mensen 

die God zózeer liefhebben dat ze liever sterven dan nog langer tegen Hem te 

zondigen. Gehoorzaamheid wordt een vreugde als u met Jezus wandelt! 

  

Voor vele mensen is het iets nieuws dat Mozes meer dan één stel wetten van 

God heeft ontvangen. Tijdens zijn eerste verblijf op de berg gaf God hem Zijn 

grondwet van het universum (de Tien Geboden), die volgens Zijn woord altijd 

zal bestaan. Bij een andere gelegenheid ontving Mozes de ceremoniële wet die 

in Appendix 11 wordt besproken. Deze wet had betrekking op het offeren van 

dieren. Die “kwam erbij” vanwege de zonde en wees heen op het offer van de 

Zoon van God aan het kruis. Deze wet moest bij de mensen de gedachte levend 

houden dat op zekere dag het ware offer voor de zonde zou komen. Het 

schuldeloze lam stelde “het Lam van God voor, dat de zonde der wereld 

wegneemt.” Joh.1:29. 

  



Omdat Jezus werkelijk gekomen is en voor ons is gestorven, is het duidelijk dat 

deze ceremoniële wet niet langer nodig is. 

Twee andere soorten van wetten die Mozes ontving waren de burgerlijke- en de 

gezondheidswetten. Op grond de gezondheitswetten waren de Hebreeën de 

gezondste mensen op de aarde. Het waren de ceremoniële wetten van Mozes die 

bij het kruis werden weggedaan. Deze wet kende dierenoffers, spijs- en 

dankoffers, en zeven ceremoniële sabbatten die met het jaar rouleerden en op 

verschillende dagen van de week vielen. 

  

Dit alles wees heen op de dood van de Zaligmaker aan het kruis en heeft nu voor 

ons geen waarde meer. Deze ceremoniële spijs- en dankoffers, nieuwe 

maandagen en sabbatten waren een “schaduw van de dingen die komen zouden, 

maar het lichaam is van Christus.” Kol.2:16,17. Al deze dingen waren een 

“schaduw” van het kruis. Paulus noemt ze “het bewijsstuk, dat door zijn 

inzettingen tegen ons getuigde” en maakt duidelijk dat dat “aan het kruis 

genageld was.” Kol.2:14. Ik ben blij dat we niet langer dieren hoeven te doden. 

U toch ook? De zeven ceremoniële sabbatten die met het jaar rouleerden, 

werden afgeschaft met de andere ceremoniën en stonden geheel los van de 

“Sabbat des Heren” die wekelijks terugkomt. 

  

Niet alleen wil God dat Zijn volk op deze aarde de Sabbat viert in blijde 

gemeenschap met Hem, ook zegt de Bijbel ons dat we die dag nog in de hemel 

en op de vernieuwde aarde zullen vieren. (Jes.66:22,23) Zie voor de 

verbazingwekkende documentatie over het verschil tussen de ceremoniële wet 

en de tien geboden, Appendix 11. 

  

Satan heeft het grootste bedrog in de menselijke geschiedenis op zijn naam 

staan. Let eens op deze schokkende uitspraak: “De Bijbel zegt: ‘Gedenk de 

Sabbatdag dat gij die heiligt’. De Katholieke kerk zegt: ‘Nee! Uit hoofde van 

mijn goddelijke macht schaf ik de Sabbatdag af en gebied u de eerste dag der 

week te vieren.’ En zie, de gehele beschaafde wereld buigt zich in eerbiedige 

gehoorzaamheid neer voor het gebod van de heilige Katholieke kerk.” Father 

Enright, geciteerd in Geschiedenis van de Sabbat. 

  

Oei! Geen wonder dat de Bijbel zegt: “En zij aanbaden de draak omdat hij aan 

het beest macht gegeven had, en zij aanbaden het beest, zeggende: Wie is aan dit 

beest gelijk? en: Wie kan er oorlog tegen voeren?... En allen die op de aarde 

wonen, zullen het beest aanbidden, ieder, wiens naam niet geschreven is in het 

boek des levens van het Lam.” Openb.13:4,8. 

Ongelooflijk! 

  

Er is geen tijd verloren gegaan. Lees Appendix 12 om te zien dat de dagen van 

onze week nog dezelfde zijn als in de tijd van Christus. 



Sommige predikanten, die geen enkele bijbeltekst hebben om zich op te 

beroepen, zullen zeggen: “Maak je niet druk over Gods geboden, aanbid God 

elke dag of neem gewoon één uit de zeven dagen.”Sommige hoog ontwikkelde 

predikanten hebben zelfs gezegd: “Maak je niet druk over wat de Bijbel zegt. 

Dat boek is ouderwets. Leid een goed leven, dan komt alles in orde.” Veel 

predikanten zullen eerlijk zeggen op de vraag, waarom ze op zondag 

samenkomen in plaats van op de zevende dag: “Ik weet dat de zaterdag de 

zevendedags Sabbat is en dat de Bijbel deze dag niet heeft veranderd, maar als 

ik dat aan de mensen zou vertellen, zou ik mijn baan kwijtraken.”Maar het was 

juist deze vrees om zijn baan kwijt te raken en moeilijkheden te krijgen, die 

Pilatus ertoe bracht om te doen wat hij gedaan heeft. Weet u nog? Toen de 

mensen schreeuwden: “Als u deze mens laat gaan, zijt gij geen vriend van de 

keizer” Joh.19:12. Was Pilatus bang? Als de mensen zich tegen hem zouden 

keren omdat hij Jezus vrij liet, kon geen mens zeggen wat er zou gebeuren. Het 

zou hem zijn baan kunnen kosten! De Bijbel zegt: “Pilatus oordeelde het 

geraden de schare haar zin te geven en hij liet daarom Barnabas los en gaf Jezus, 

na Hem gegeseld te hebben, over om gekruisigd te worden.” Marc.15:15. 

Mens! Dat is een serieuze zaak! 

  

Nog eens zeg ik - geen wonder dat de wereld vol verbazing het beest volgt en 

aanbidt - geen wonder! Om hun baan te houden of hun leven te redden sluiten de 

mensen een compromis! 

Ik loof God dat vele duizenden die deze waarheden leren kennen, eerlijk genoeg 

zijn om terug te keren naar de Bijbel en Jezus naar huis te volgen. God maakt 

het zo duidelijk dat zelfs een kind het kan begrijpen. 

Alleen zij die onze hemelse Vader en Zijn geliefde Zoon met heel hun hart 

liefhebben, zullen stand houden in de laatste dagen en het beest niet aanbidden 

noch zijn ‘merkteken’ ontvangen. 

Trouwens - ‘het dreigende merkteken van het beest’ - wat is dat? Wees 

voorbereid op de schok! 

  

5. Het merkteken van het beest 
  

STOP! Als u hoofdstuk 2 nog niet gelezen hebt >Het beest geïdentificeerd<, 

moet u dit hoofdstuk niet lezen. 
  

Het ‘merkteken van het beest’ en ‘het zegel van God’ staan lijnrecht tegenover 

elkaar. Aan het einde zal iedereen het ene of het andere dragen. 

Zij die het zegel van God kiezen, zullen met Jezus in Zijn heerlijk koninkrijk 

zijn - in dat overdadig tropisch paradijs van schoonheid, dat onze stoutste 

dromen overtreft. Het is een land waar liefde, vrede en geluk heersen. Zij, die 

het merkteken van het beest kiezen, zullen in de vuurpoel worden geworpen. 

Mens! Als er iets is dat we niet wensen, is dat het merkteken van het beest!We 

zijn nu zo ver om de grootste van alle valstrikken te ontdekken - de nabootsing 



die de wereld zal verleiden en deze zal dompelen in de diepste wanhoop. Het is 

de laatste druppel die de emmer doet overstromen. Luister naar wat God over dit 

dreigende merkteken zegt: 

  

“En een andere engel, een derde, volgde hen, zeggende met luider stem: Indien 

iemand het beest en zijn beeld aanbidt en het merkteken op zijn voorhoofd of op 

zijn hand ontvangt, die zal ook drinken van de wijn van Gods gramschap, die 

ongemengd is toebereid in de beker van Zijn toorn; en hij zal gepijnigd worden 

met vuur en zwavel ten aanschouwen van de heilige engelen en van het Lam.” 

Openb.14:9,10. 

  

Er zijn twee eenvoudige manieren om er achter te komen wat het merkteken van 

het beest is.  Ten eerste, vraag aan het beest wat het merkteken van zijn gezag is. 

Hij zal u een eerlijk antwoord geven. 

Ten tweede, probeer te ontdekken wat ‘het zegel van God’ is, en u zult weten 

dat het “merkteken” het tegenovergestelde is. De reden voor zulk een vreselijke 

waarschuwing tegen het ontvangen van het merkteken van het beest is, dat het 

ontvangen ervan een ernstige zonde tegen God is. Daarom zullen zij, die dat 

merkteken ontvangen, verloren gaan. 

  

Zij, die het zegel van God kiezen, zullen hun liefde en trouw tonen jegens Hem 

in plaats van aan het beest - zelfs met de dood voor ogen. O ja, de Bijbel 

openbaart dat er druk zal worden uitgeoefend (de geliefkoosde methode van het 

beest). Zij, die het weigeren zullen vervolgd, geboycot worden, niet kunnen 

kopen of verkopen, en tenslotte ter dood veroordeeld worden! 

  

Kijk eens goed naar deze verbazingwekkende woorden. Let op dat het deze keer 

‘het beeld van het beest’ zal zijn dat het ‘doodsbesluit’ zal uitvaardigen. 

“En hem werd gegeven om aan het beeld van het beest een geest te schenken, 

zodat het beeld van het beest ook zou spreken, en maken dat allen, die het beeld 

van het beest niet aanbaden, gedood zouden worden... en dat niemand kan kopen 

of verkopen, dan wie het merkteken, de naam van het beest, of het getal van zijn 

naam heeft.” Openb.13:15,17. 

Wat een beeld is dit! 

  

Geen wonder, dat van welke kant u het ook bekijkt, er een crisis voor de wereld 

nadert. De mensen kunnen het aanvoelen. En het zal niet lang meer duren. 

Zij, die God met heel hun hart liefhebben, zullen niet toegeven aan de druk, wat 

er ook mag gebeuren. Ze staan vastbesloten met de dood voor ogen, en 

ontvangen het zegel van de levende God op hun voorhoofden. Is dat ook uw 

keus? Het is geen kleinigheid - het is een zaak van eeuwig leven, of juist het 

tegenovergestelde. 

Van Gods zegel wordt gezegd: “En ik zag een andere engel opkomen van de 

opgang der zon, hebbende het zegel van de levende God; en hij riep met luider 



stem tot de vier engelen, aan wie gegeven was aan de aarde en de zee schade toe 

te brengen, en hij zeide: Brengt geen schade toe aan de aarde, noch aan de zee, 

noch aan de bomen, voordat wij de knechten van onze God aan hun voorhoofd 

verzegeld hebben.” Openb.7:2,3. 

  

In de profetie betekent “wind” twist en oorlog. Er komt een wereldoorlog, zoals 

we weldra zullen zien. Maar hier houden de engelen deze terug tot - ja, tot 

wanneer? Ja, tot de dienstknechten van God een kans hebben gehad Gods zegel 

te ontvangen. Deze oorlog zou al zijn losgebroken, maar in Zijn grote liefde en 

genade houdt God deze tegen - nog maar een korte tijd. 

  

De wereld hield haar adem in bij de Cubaanse crisis en andere dergelijke 

confrontaties van de ‘supermachten’. De V.S. en Rusland alleen al hebben 

voldoende kernwapens om de wereld meer dan 20 maal op te blazen! Het is 

geen toeval dat het “merkteken van het beest” nog niet is opgedrongen. Maar 

binnenkort zullen de engelen worden losgelaten! 

  

Hetzij via de TV, de radio of door het zien van de vervolgingen van anderen 

voor de rechtbanken waar zij, die Gods zegel hebben, zullen worden 

veroordeeld, zullen de mensen het verschil leren kennen tussen het “zegel” en 

het “merkteken” en zullen dan partij kiezen. Juist dit boek kan een methode zijn 

die God heeft gekozen dat u deze fantastische feiten kunt leren kennen! God ziet 

er naar uit dat oprechte, nederige volgelingen van Jezus leren om welke 

belangrijke zaken het gaat - en in staat zullen zijn om Zijn zegel te ontvangen, 

wat Satan voor hen heeft trachten te verbergen. 

  

Als iedereen weet waarom het gaat, en een uiteindelijke keus doet - is het tijd 

om af te sluiten. Dan komt het einde van de genadetijd voor het mensdom, de 

zeven laatste plagen komen, de laatste ontzaglijke strijd, enz. (Later gaan we 

hier verder op in.) Waar u dan staat, wordt bepaald door de keus die u doet! 

Ten eerste: Wat is het zegel van God? Een zegel heeft te maken met officiële 

aangelegenheden. Officiële documenten krijgen het zegel van de 

bestuursambtenaar van de regering. Elke uitgevaardigde wet draagt een zegel. 

Elk zegel heeft drie delen: 

1) De naam van de heerser 

2) De titel van de heerser 

3) Het gebied waarover hij heerst. 

  

Toen Ronald Reagan in het begin van de jaren ‘80 als president werd gekozen, 

luidde het officiële zegel van de VS: Ronald Reagan, President van de Ver. 

Staten van Noord Amerika. Dit zegel werd op een wet geplaatst om deze 

rechtsgeldig te maken. Het hele land, dat trouw was aan de regering, stond 

achter dit zegel. 



Ook Gods zegel maakt Zijn wet officieël, en ook hier staat heel het universum, 

dat trouw aan Hem is, er achter. 

Evenals het zegel van de president aan zijn wetten verbonden is om deze 

rechtsgeldig te maken, bevindt Gods zegel zich in Zijn wet. Hoor wat God zegt: 

“Bind de getuigenis toe, verzegel de wet onder Mijn leerlingen.” Jes.8:16. 

  

Waar worden we verzegeld? In ons voorhoofd. Zijn wet is in ons hart. Onder het 

nieuwe verbond luidt Zijn belofte: 

“Dit is het verbond, waarmee Ik mij aan hen verbinden zal na die dagen, zegt de 

Here: Ik zal Mijn wetten in hun harten leggen, en die ook in hun verstand 

schrijven.” Hebr.10:16. 

  

De Heilige Geest drukt Gods zegel op ons voorhoofd als wij dat willen. Het 

voorhoofd bevat de voorste hersenen. In dit gedeelte bevindt zich ons geweten. 

Als u Gods zegel aan uw voorhoofd ontvangt, wil dat zeggen dat dit in uw 

geweten is. U gelooft erin. U bent er trouw aan. 

Evenals de president met zijn zegel bekrachtigt op grond van het feit dat hij de 

president is, bekrachtigt God Zijn zegel op grond van het feit dat Hij de 

Schepper van het universum is. Het beest zal zijn zegel (merkteken) opleggen op 

grond van het feit dat het een aanmatigende houding inneemt en de plaats van 

God probeert te bemachtigen. 

  

Waar vindt u de drie delen van Gods zegel? In het hart van Zijn wet. Let eens 

goed op: 

“Gedenk de sabbatdag dat gij die heiligt. Zes dagen zult gij arbeiden en al uw 

werk doen, maar de zevende dag is de sabbat van de Here uw God; dan zult gij 

geen werk doen... Want in zes dagen heeft de Here de hemel en de aarde 

geschapen, de zee en al wat daarin is, en Hij rustte op de zevende dag; daarom 

zegende de Here de sabbatdag en heiligde deze.” Ex.20:8-11. 

  

Dit is de enige plaats in de Bijbel waar u Gods zegel vindt. Hier zijn de drie 

onderdelen van het zegel: 

1) Zijn naam: “De Here uw God.” 

2) Zijn titel: “God, uw Schepper.” 

3) Zijn rechtsgebied: “Hemel en aarde, de zee en al wat daarin is.” 

Geweldig! 

  

Geen wonder dat Satan zo zijn best gedaan heeft om de waarheid van de 

geheiligde Sabbat voor ons te verbergen. Het is Gods teken! U kunt vragen: “Is 

de Sabbat werkelijk Gods zegel?” Lees eens Ezech.20:12. “Ook gaf Ik hun Mijn 

Sabbatten als teken tussen Mij en hen, opdat zij zouden weten dat Ik, de Here 

hen heilig.” “Heiligt Mijn Sabbatten, dan zullen deze een teken zijn tussen Mij 

en u, opdat gij weet dat Ik, de Here uw God ben.”  Ezech.20:20. (Het woord 

“teken” is hetzelfde als “zegel” - zie Rom. 4:11.) 



  

Wat kan er nog duidelijker zijn? Gods zegel is Zijn sabbat! Satan wist dat hij de 

Sabbat moest aanpakken. Geen wonder dat het beest deze wegrukte en er een 

nabootsing voor in de plaats gaf. 

  

Let eens op de volgende verbazingwekkende uitspraak over het feit dat ze Gods 

Sabbat heeft weggedaan voor de zondag. “Natuurlijk maakt de Katholieke kerk 

aanspraak op het feit, dat zij deze verandering heeft bewerkstelligd. En deze 

daad (let goed op!) is een merkteken van haar kerkelijke macht en gezag in 

godsdienstaangelegenheden!” 

  

Zondagviering is het merkteken van pauselijk gezag. Het merkteken. 

Zondagviering is het “merkteken van het beest!” 

Het is duidelijk waarom het gaat. God zegt dat Hij de ware God is. Hij heeft Zijn 

Sabbat gegeven als een teken van Zijn gezag als Schepper van alles. Door de 

Sabbat te heiligen erkennen wij Zijn gezag. Maar de Katholieke kerk zegt 

daarentegen: “Nee! Houdt de eerste dag van de week, en zie, de hele beschaafde 

wereld buigt zich in eerbiedige gehoorzaamheid neer voor het gebod van de 

Heilige Katholieke kerk.” “Het is het MERKTEKEN van ons gezag dat we 

boven Gods wet staan.” 

  

Maar hoe staat het met al onze geliefden die de zondag vieren en niet beter 

weten? Hebben zij het merkteken van het beest? 

Nee! Alleen zij die beter weten en beseffen dat ze Gods gebod overtreden, 

worden aansprakelijk gesteld. De Bijbel zegt: “Als iemand dan weet goed te 

doen en het niet doet, is het hem tot zonde.” Jac.4:17. U en ik weten het nu en 

worden aansprakelijk gesteld. God maakt juist van dit punt de grote toets voor 

de hele wereld in de laatste dagen. 

  

Dit zal scheiding maken tussen hen die werkelijk zoveel van God houden dat ze 

Hem willen gehoorzamen, zelfs onder de vervolgingen, van hen die beweren dat 

ze christenen zijn, maar die net als Pilatus, meegaan met de massa - en tenslotte 

eindigen met het merkteken van het beest. Dit “merkteken” zal pas officieel 

worden ontvangen als het met geweld wordt opgelegd door het dier met de twee 

horens uit Openb.13. We willen toch zeker niet onze liefdevolle Heiland pijn 

doen door één van Zijn geboden te overtreden. Dat zou Zijn hart breken. Zonde 

doet Hem boven alles pijn. Hij leed zielsangst aan het kruis om onze zonden 

weg te nemen. Het bloed liep Hem langs het lichaam. Zijn liefde voor ons is zo 

groot. Zij die bewust het merkteken van het beest ontvangen, doen Gods 

liefdevolle hart pijn. Als wij verkiezen om al Zijn geboden te houden, maken wij 

Hem blij. 

  

Als u begint om Hem op een bijzondere wijze te aanbidden op Zijn sabbat, zal 

Hij die de gelukkigste dag van de hele week voor u maken. U zult uw zorgen en 



werk een hele dag terzijde kunnen leggen en genieten van een heerlijke rust met 

Jezus - niet alleen in lichamelijk opzicht, maar als een zielerust, een 

vreugdevolle vrede en vrijheid van schuld.Als u op Sabbat moet werken, kan Hij 

u ook daarmee helpen. Ik heb nog nooit gezien dat dit mislukte. Zij die zich 

voornemen de Sabbat te heiligen en niet op zaterdag te werken, staan onder 

Gods bijzondere zorg en wonderlijke voorzienigheid. Hij zal u helpen vrij te 

krijgen op Sabbat, of, als u uw werk kwijtraakt, zal Hij zorgen dat u beter werk 

krijgt. Dat garandeer ik u! Zo is God. Zo is de liefdevolle hemelse Vader! 

  

Iedereen op aarde zal op dit punt op de proef worden gesteld. Miljoenen mensen 

over de hele wereld hebben deze verbazingwekkende waarheden ontdekt, net als 

u en verheugen zich in een hechtere gemeenschap met Jezus dan ooit tevoren. 

  

Hier is nog een vraag: Wat betekent het om het teken te ontvangen aan uw 

hand?Bedenk, dat het ontvangen op uw voorhoofd wil zeggen, dat u erin 

gelooft, dat u er trouw aan bent. (Er zal ook een uiterlijk teken zijn waaraan men 

kan weten wie al dan niet het teken heeft. Dat zien we later.) Wie het teken 

ontvangt aan zijn hand, zal daarmee instemmen als dit merkteken met dwang 

wordt opgelegd door het “beeld van het beest”; niet omdat zij er in geloven, 

maar alleen om te kunnen kopen en verkopen, om hun werk te houden en hun 

leven te redden. De hand is een zinnebeeld van werken, van in zijn 

levensonderhoud voorzien. 

Dit is een schokkende gedachte! Hoe zou iets dergelijks mogelijk kunnen zijn in 

ons vrije land? Als het “beeld van het beest” probeert om iedereen te dwingen 

“het merkteken van het beest” aan te nemen, hoe doet hij dat dan? 

Wie is trouwens dit “beeld van het beest”? 

 

6. Het beeld van het beest 
  

Wie is het “beeld van het beest?” 

Wat doet het? 

Wie geeft het macht? 

  

Hoe verder we komen, des te explosiever wordt alles. Lees eens wat er in 

Openb.13:11,12,15-17 wordt gezegd: 

  

“En ik zag een ander beest opkomen uit de aarde en het had twee horens als die 

van het Lam en het sprak als de draak. En het oefent al de macht van het eerste 

beest voor diens ogen uit. En het bewerkt dat de aarde en zij die daarop wonen, 

het eerste beest zullen aanbidden, welks dodelijke wond genezen was... 

En hem werd gegeven om aan het beeld van het beest een geest te schenken, 

zodat het beeld van het beest zou spreken en maken dat allen, die het beeld van 

het beest niet aanbaden, gedood zouden worden. En het maakt dat allen, de 

kleinen en de groten, de rijken en de armen, de vrijen en de slaven, een 



merkteken gegeven wordt op hun rechterhand of op hun voorhoofd, en dat 

niemand kan kopen of verkopen, dan wie het merkteken, de naam van het beest 

of het getal van zijn naam heeft.” 

  

Alleen al het denken hieraan maakt mij onpasselijk. Al lijkt iets dergelijks 

onmogelijk, Gods Woord zegt toch dat het gebeuren zal. 

Laat me u in de eerste plaats zeggen, dat ik van mijn land houd. Ik ben net uit 

Europa teruggekomen en het was geweldig weer thuis te zijn. Maar Gods Woord 

zegt het volgende: 

  

De Verenigde Staten van Noord Amerika (het beest met de twee horens) zullen 

maken, dat allen het eerste beest aanbidden zullen door het ‘merkteken’ van het 

eerste beest wettelijk op te leggen. Dit wordt met geweld gedaan. Een nationale 

zondagswet zal in ons land dwingend worden opgelegd. We hebben in 

hoofdstuk 1 al gezien dat deze wet komt. We hebben ook al enkele redenen 

genoemd. 

  

We hebben al gezien dat het ‘beest met de twee horens’ de VS. voorstelt. Het 

eerste beest is het Pausdom. Het beeld van het beest is een godsdienstige macht 

net als het beest, dat veel van dezelfde valse leerstellingen brengt - het 

merendeel van de protestantse wereld. 

Om duidelijk te zeggen - Openbaring 13 openbaart ons het verbazingwekkende 

feit dat Protestants Amerika zal maken dat allen het Pausdom zullen aanbidden 

en diens ‘merkteken’ zullen ontvangen door het uitvaardigen van een Nationale 

Zondagswet, en dat allen die daarmee niet zullen instemmen, de gevolgen zullen 

moeten dragen. 

  

Wanneer de mensen zo diep neerdalen in geestelijk verval en die wet 

uitvaardigen, zullen ze niet alleen een ‘beeld’ van het beest maken in ons land, 

en het oude pauselijke beginsel van vervolging navolgen, ze zullen een 

procedure op gang brengen opdat allen het ‘merkteken van het beest’ zullen 

ontvangen. Het wordt steeds duidelijker! 

  

Ziet u, niet het beest zal zijn ‘merkteken’ met wettelijk gezag in ons land 

opleggen, maar zijn ‘beeld’ - protestants Amerika - zal dit doen. Het komt er dus 

op neer dat we gedwongen zullen worden om de wetten van ons geliefde land te 

gehoorzamen en God ongehoorzaam te zijn, dan wel de wetten van ons land 

ongehoorzaam te zijn om onze Heer te gehoorzamen. Dat is pas een echte toets!! 

Als u trouw wilt zijn aan God, zult u merken dat u, kort voor de wederkomst van 

Christus, zonder werk raakt, dat u niet kunt kopen of verkopen, dat u zelfs kans 

loopt om gedood te worden! 

  

Klinkt dit onwaarschijnlijk? Deze zaak is al op gang gebracht! Deze machtige 

godsdienstige groepen hebben reële zorgen. Ze werken aan heel wat goede 



zaken - betere televisieprogramma’s, het redden van het gezin, enz. Maar ze 

beseffen niet dat als de VS een nationale zondagswet uitvaardigen, ze de 

godsdienstvrijheid hebben weggenomen van hen, die de dag des Heren vieren in 

plaats van de dag der zon, die de Roomse kerk vanuit het heidendom heeft 

ingevoerd - ze het “merkteken van het beest” opleggen! Zij die instemmen met 

deze onderdrukkende wet, terwijl ze zich bewust zijn van wat ze doen, zullen 

beslist het “merkteken van het beest” ontvangen. Waarom? Omdat ze bewust 

ongehoorzaam zijn aan Gods gebod om gehoorzaam te zijn aan menselijke 

overleveringen. Jezus heeft gezegd: “Tevergeefs eren zij Mij, omdat zij leringen 

leren die geboden van mensen zijn.” Mark.7:7. 

  

Begrijp me niet verkeerd. Ik houd van mijn president en van mijn land. Ik geef 

alleen de feiten weer. 

  

Als u nog duizelt door de schok (zoals dat met mij het geval was) van een 

toekomstige zondagswet voor het gehele land, en een komende vervolging in 

ons land, kan ik u alleen maar zeggen: Kom nader tot God, meer nog dan ooit 

tevoren in uw leven. Hij zal u helpen. Deze dingen komen snel en zeker. 

U kunt het geloven of niet - in Virginia, de staat waar ik woon, is het al gedaan. 

Ik bedoel een verplichte zondagswet - met een doodvonnis! 

Let op de volgende schokkende uitspraak: 

  

In 1610 eiste de eerste zondagswet in Amerika, in de staat Virginia: “Iedere man 

en vrouw moet ‘s morgens de eredienst en de prediking op de Sabbat (Zondag) 

bijwonen, alsmede in de middag de eredienst en de catechisatie, op straffe van 

het verlies van voedsel en werk voor de hele komende week bij overtreding van 

de eerste maal, voor het verlies van werk en zweepslagen voor de tweede 

overtreding, en voor de doodstraf bij een derde overtreding!!! Laws and Orders, 

Politique and Martial for the Colony in Virgina; voor het eerst ingesteld door Sir 

Thomas Gates, Ridder, Luitenant-Generaal, 24 mei 1610. 

Wist u dat deze oude zondagswetten nog steeds te vinden zijn in de wetboeken 

van Virginia? Ze zijn nooit afgeschaft! 

  

“Het is ongrondwettelijk,” zei een advocaat in Richmond (sprekend over deze 

zondagswet), “het is een godsdienstige wet en ongrondwettelijk.” Maar de wet 

bestaat nog steeds. De meeste staten hebben deze wetten in de afgelopen 

tweehonderd jaar opgelegd en weer ingetrokken. De meeste er van zijn inaktief - 

wachtende. Ziet u het? God weet waarover Hij spreekt en heeft ons 

gewaarschuwd uit liefde! 

  

Identiteitskaarten, nummers, infra-rode kenmerken - iets dergelijks zal de 

volgelingen van de zondagswet toestaan te kopen en te verkopen. Zij zullen deze 

‘tijdelijke’ zegeningen hebben. Er zal een enorme druk worden uitgeoefend om 

er mee in te stemmen. Wat zal de mensen ertoe brengen deze Nationale 



Zondagswet aan te nemen? Misdaad zal een belangrijke factor zijn. Hebt u 

gemerkt dat de doodvonnissen terugkomen? Ja! De misdaad is niet langer te 

beteugelen. De mensen zijn bang. Ze maken zich nijdig over de misdaad - en om 

deze oorzaak komen de doodvonnissen terug. Ik was even geleden in het 

postkantoor. Ik keek vluchtig naar de krantekoppen in het krantenrek. Daar las 

ik: “MISDADIGER TER DOOD VEROORDEELD.” 

  

Een jongeman was ter dood veroordeeld omdat hij een meisje van twee jaar in 

Wildwood, Florida, had vermoord. Het kind was ontvoerd, gemolesteerd, en 

levend begraven. Vreselijk! 

  

Het is te begrijpen dat met zulke verschrikkelijke misdaden de doodvonnissen 

terugkomen. 

  

De rechter zelf deed de uitspraak dat deze “hoofdmisdaad in het bijzonder 

afgrijselijk, slecht, weerzinwekkend en wreed was.” Citrus Chronicle News. 

“Enkele familieleden van de jonge man,” zegt de krant, “kusten en omhelsden 

de openbare aanklager na afloop van de zitting.” 

  

Op veel plaatsen vinden we in de Bijbel het doodvonnis uitgesproken over 

misdaden als moord, verkrachting, toverij, homosexualiteit, enz. (Gen.9:5,6; 

Deut.22:25-29; Lev.20:13; Ex.22:18). Vorig jaar waren er minder dan 400 

mensen in de dodencellen in de VS. Nu zijn er meer dan 1100. De openbare 

mening, die nog maar kort geleden tegen de doodstraf was, is er nu in 

meerderheid voor. Volgens de bijbelse profetiëen komt deze doodstraf terug. 

  

Een verschrikking! Deze straf komt terug en wordt gebruikt tegen hen, die God 

liefhebben en gehoorzamen. “En hem werd gegeven om aan het beeld van het 

beest een geest te geven, zodat het beeld van het beest ook zou spreken, en 

maken dat allen, die het beeld van het beest niet aanbaden, gedood zouden 

worden.” Openb.13:15. Nog maar kort geleden sprak een groep mensen op straat 

in Atlantic City, in New Yersey met iemand die de bijbelse Sabbat viert. Ze 

zeiden tegen hem (hij heet Tony): “Wat zou u doen als u gedwongen zou 

worden de zondag in plaats van de zaterdag te vieren?” En ze voegden eraan toe: 

“En als dat zelfs je leven zou kosten?” “Je kunt mijn leven nemen,” zei Tony, 

“Ik volg de Bijbel.” 

  

Zo!! Besefte die groep mensen op straat wel wat ze zeiden? Weten de mensen 

wel wat er zich afspeelt? Het gebruiken van geweld is de methode van de 

“draak.” God geve dat Hij zulke gruwelen ver van ons land zal houden. Ik ben 

dankbaar dat ik weet dat Hij dat zal doen - tot ‘de dienstknechten van onze God 

verzegeld zijn aan hun voorhoofden.’ 

  



De tweede reden voor de oplegging van de Zondagswet is de economische 

crisis. U bent zich wel zozeer van de situatie bewust, dat ik er geen commentaar 

op hoef te geven. 

  

De derde reden is, dat de godsdienstige leiders van alle volken het volk opporren 

voor deze wet, waarvan ze de mensen zullen doen denken dat deze onontbeerlijk 

is. Zoals in hoofdstuk 1 al is gezegd, worden in de media al boodschappen 

doorgegeven en artikelen in heel het land verspreid, die er bij de bevolking op 

aandringen, dat de toenemende economische crisis alleen kan worden afgewend 

als de zondagsviering strikt wordt opgelegd door wetten van de regering, en 

deze wetten ook worden uitgevoerd. Nu zien u en ik duidelijk dat dit een 

vervulling is van de profetie, dat er bij de natie aangedrongen wordt op de 

bekrachtiging van het ‘merkteken van het beest’. Maar voor de gemiddelde 

persoon die weinig afweet van de Bijbel, klinkt dit argument heel redelijk. 

Iets anders waardoor dit alles mogelijk is, is de komst van wonderen. Hebt u 

gemerkt dat er een toenemende belangstelling bestaat voor het 

bovennatuurlijke? God is beslist een God van wonderen. Juist op grond hiervan 

geloven velen, dat alle wonderen afkomstig zijn van God. Omdat ze hun Bijbel 

niet kennen, worden deze mensen maar al te licht verleid door de wonderen van 

Satan. 

Luister: 

  

“En ik zag uit de bek van de draak en uit de bek van het beest en uit de mond 

van de valse profeet drie onreine geesten komen, als kikvorsen; want het zijn 

geesten der duivelen, die tekenen doen, welke uitgaan naar de koningen der 

gehele wereld, om hen te verzamelen tot de oorlog op de grote dag van de 

almachtige God.” Openb.16:13,14. 

Waar het hier om gaat is, dat de duivelen even zeer wonderen doen als God dit 

doet. Door deze bedriegerijen zal de gehele wereld worden verleid om het beest 

te aanbidden en zijn merkteken te ontvangen. Door de wonderen zullen velen 

menen dat ze het afdoende bewijs hebben dat deze opgelegde wet van God 

afkomstig is, en dat ze er mee moeten instemmen om de economie te redden en 

het volk te behouden. 

  

Een van de voornaamste manieren bij het doen van deze bedriegelijke wonderen 

is het contact met overleden geliefden, welk contact afkomstig zou zijn vanuit 

de hemel. Voor mensen die het duidelijke Woord van God niet kennen, zal dit 

een overweldigende misleiding zijn. 

  

De Bijbel verbiedt met nadruk het zoeken van contact met de doden, omdat 

degenen die dit doen, boze geesten uitnodigen om tot hen te spreken. Om deze 

reden werden de mensen die zich in bijbelse tijden met dergelijke praktijken 

bezighielden, gedood. Lev. 20:6; Lev. 19:31; 1 Kron. 10:13-14. 

  



Maar de mensen in onze moderne maatschappij zullen in dezelfde valstrik 

geraken. Satan maakt alles hiervoor reeds klaar. Volgens een opiniepeiling heeft 

één van de vier Amerikanen contact gezocht met doden! En de helft van de 

weduwen in Amerika en in IJsland geeft toe contact met de doden te hebben 

gehad. 

Om een nationale zondagswet uit te vaardigen, moet eerst de grondwet worden 

gewijzigd. Het grote beginsel van scheiding tussen kerk en staat, waardoor ons 

volk groot is geworden, moet eerst ondermijnd worden (vooral het eerste 

amendement). 

  

Hebt u wel eens mensen horen spreken over het wijzigen van het eerste 

amendement? Er zijn 34 staten nodig voor het samenroepen van een nationale 

vergadering om de grondwet te wijzigen. En reeds 32 staten hebben dit verzoek 

ingediend. Op grond van de profetie zal deze wijziging plaats vinden. Maar God 

verwacht dat wij als Zijn kinderen alles zullen doen wat in ons vermogen ligt om 

deze wijziging tegen te houden. De Pelgrimvaders hebben hun bloed vergoten 

om een volk te doen ontstaan waar godsdienstvervolging en 

onverdraagzaamheid van welke aard ook, onbekend zouden zijn. Moeten we 

onze godsdienstvrijheid zien vertrappen zonder er iets aan te doen? 

  

De kerken die zondag vieren zullen zich in een grote coalitie verenigen zodat de 

wereld bekeerd kan worden. De religieuze leiders krijgen het al voor elkaar om 

hun kerkmensen de politiek in te sturen. Aangezien de nationale Zondagswet 

een Godsdienstwet zal zijn, is het voor de duivel zinvol om de kerken bij de 

politiek te betrekken. Zij moeten dan proberen de scheiding tussen kerk en staat 

teniet te doen teneinde godsdienstwetten mogelijk te maken. Het is schokkend 

dat het merendeel van de grote politieke en religieuze leiders nu tegen de 

scheiding von kerk en staat zijn. Hebt u dat opgemerkt? Ze proberen het niet te 

verbergen. Jazeker, dat is schokkend. De zondagswet zal gezien worden als de 

juiste oplossing voor de verschrikkelijke problemen waaraan we het hoofd 

moeten bieden, en een manier om de gehele christenheid te verenigen. 

  

Er liepen koude rillingen over mijn rug toen midden in de nacht een krachtige 

radiozender niet ver van Washington DC met een diepe stem sprak. Deze 

verklaarde staalhard dat Gods vloek op ons rust en pas zal worden weggenomen 

als het volk zich bekeert en tot God terugkeert door het heiligen van de zondag. 

Het zullen voornamelijk de godsdienstige leiders zijn, die erop zullen 

aandringen de Nationale Zondagswet uit te vaardigen, waardoor alle mensen 

gedwongen zullen worden ‘het eerste beest te aanbidden’. Om dit eerste beest te 

aanbidden, hoeft u geen lid van een bepaalde kerk te worden. Alles wat u zult 

moeten doen, is het volgen van zijn merkteken in plaats van het teken van Gods 

gezag - en daardoor eert u die macht boven God. In Gods oog aanbidt u dan die 

macht. 

  



U kunt het geloven of niet, maar de Bijbel voorzegt dat de gruwelen van de 

duistere Middeleeuwen herhaald zullen worden! De maatschappij wordt op een 

dusdanige wijze gemanipuleerd, dat het ontvangen van het ‘merkteken van het 

beest’ als iets populairs gezien zal worden. “En de gehele wereld verwonderde 

zich achter het beest. En zij aanbaden de draak omdat hij aan het beest macht 

gegeven had, en zij aanbaden het beest, zeggende: Wie is aan dit beest gelijk? 

en: Wie kan er oorlog tegen voeren?” Openb.13:3,4. 

  

Zij, die tegen deze wet durven ingaan, zullen gezien worden als mensen die de 

maatschappij trotseren. Ongeveer het ergste wat u van iemand in deze tijd kunt 

zeggen, is hem een lid te noemen van een “culte” of een “sekte.” Zij, die tegen 

het merkteken van het beest zijn, zullen beschouwd worden als sektariërs van de 

ergste soort. De autoriteiten zullen zich met hen bezig houden. De 

geestelijkheid, die de Bijbel en Gods geboden verwerpt, zal ongetwijfeld worden 

geraadpleegd over de vraag hoe te handelen met deze “ketters”. Als boetes en 

alle andere manieren van economische boycot hebben gefaald, zullen ze ter 

dood worden veroordeeld. Openb.13:15-17. 

  

Mannen, vrouwen en kinderen uit alle klassen van de bevolking zullen voor hun 

leven moeten vluchten en zich moeten verbergen in de meestafgelegen 

gebieden, of, als ze gepakt worden, in de gevangenis worden geworpen om hun 

vonnis af te wachten. Oorlog, verdeeldheid en natuurrampen zullen aan hen 

worden toegeschreven. Net als hun Heiland en als miljoenen martelaren vóór 

hen, zullen ze door hun geliefden worden verworpen, bespot, en gezien worden 

als “arme dwazen, waardoor al deze ellende over ons gekomen is.” 

  

Wanneer zij, die trouw blijven aan God, om hun geloof voor de rechter worden 

gebracht, zal de kwestie van Gods ware Sabbat over de gehele wereld ter kennis 

komen. De waarheid van Gods vierde gebod zal gezien worden in contrast met 

de nabootsing, die het beeld van het beest met wettelijk gezag de mensen tracht 

op te leggen. Ondanks alle verdeeldheid, het najagen van genot en de chaos in 

de wereld zullen allen ertoe gebracht worden of het ‘zegel van God’ of het 

‘merkteken van het beest’ te ontvangen. Boze geesten gaan uit om de hele 

wereld te verleiden. Zij die Gods Woord als hun leidsman nemen zullen niet in 

deze wereldwijde strik vallen. Ze zullen de waarheid inzien van de heilige dag 

van Jezus en deze dag waarnemen in gehoorzaamheid en liefdevolle 

dankbaarheid - zelfs met smaad en dood voor ogen. 

  

En dan - wanneer allen een keus hebben gedaan (en dat zal niet lang duren) - 

komt het einde van de genadetijd en Jezus vaardigt het ernstigste vonnis uit: 

“Wie onrecht doet, hij doe nog meer onrecht; wie vuil is, hij worde nog vuiler; 

wie rechtvaardig is, hij bewijze nog meer rechtvaardigheid; wie heilig is, hij 

worde nog meer geheiligd.” Openb.22:11. 

  



Elk geval is vastgelegd, voor leven of voor dood. Dan, worden de zeven laatste, 

verschrikkelijke plagen uit Openb.16 uitgestort over de goddelozen, en een 

wereldwijde strijd vindt plaats tijdens de zesde plaag. 

Het doet er niet toe van welke kant u deze zaak bekijkt - er nadert een enorme 

crisis voor onze wereld.Deze wereldwijde strijd zal alles overtreffen waarvan u 

ooit hebt kunnen dromen - het zal uw stoutste verbeelding te boven gaan. 

Hoe zal het zijn? 

  

 

Appendix 1 
  

In het jaar 476 was het Romeinse Rijk uiteengevallen in 10 rijken. 

De geschiedschrijver Machiavelli geeft, zonder een enkele verwijzing naar deze 

profetie, de volgende lijst van naties, die het gebied van het West Romeinse 

Rijk, ten tijde van Romulus Augustus (476), de laatste keizer van Rome, 

bezetten: 

de Lombarden, Franken, Bourgondiërs, Oostgothen, Westgothen, Vandalen, 

Herulen, Sueven, Hunnen, en Saksen, in totaal 10 volken. 

“En die verdeling is nu nog even duidelijk als ooit. Op de kaart van Europa 

wordt de scepticus geconfronteerd met het zwijgende maar onweerlegbare 

getuigenis over de vervulling van deze grote profetie. Wie kan iets wijzigen of 

toevoegen aan deze lijst van 10 koninkrijken, die nu het gebied van het oude 

Rome beslaan? Italië, Oostenrijk, Zwitserland, Frankrijk, Duitsland, Engeland, 

Nederland, België, Spanje en Portugal - 10, niet meer en niet minder.” 

The Divine Program of the World’s History, door H. Gratten Guenness, p. 318-

321. 

  

Appendix 1a. 
  

Het “Beest” met de kleine horen. 

1. De kleine horen heeft ‘mensenogen’. Dan.7:8. “Het beest heeft het getal van 

een mens.” Openb.13:18. 

2. De ‘kleine horen’ vervolgt de heiligen des Allerhoogsten. Dan.7:25. Het 

‘beest’ voert ook krijg tegen de heiligen. Openb.13:7. 

3. ‘De kleine horen’ spreekt woorden tegen de Allerhoogste. Dan.7:25. ‘Het 

beest’ opende zijn mond tot lastering tegen God. Openb.13:6. 

4. De ‘kleine horen’ komt op tussen de 10 horens (10 delen van Rome) Dan.7:8. 

Het ‘beest’ ontvangt zijn troon, zijn kracht en grote macht van Rome (na de 

deling in 10 rijken) Openb.13:2. 

  

Appendix 2 
  

De 1260-jarige regering van het Beest 



De 7 teksten die de periode van 1260 jaar noemen, spreken alle van dezelfde 

macht die Gods volk vervolgt. Het zijn de volgende teksten: Openb.13:5; 11:2; 

Dan.7:25; Openb.12:14; 11:3; 12:6 en Dan.12:7. 

De sleutel voor het ontsluiten van de tijdsprofetieën is het beginsel, te vinden in 

Ezech.4:6 en Num.14:34. Deze verzen maken duidelijk dat in de profetie één 

dag gelijk is aan één letterlijk jaar. Daarom moeten alle tijdsprofetieën eerst in 

dagen worden omgerekend. Als we deze bijbelse ‘sleutel’ gebruiken, worden 

tijdsprofetieën duidelijk en gemakkelijk te begrijpen. 

In de bijbelse tijdrekening telt een maand 30 dagen. Een jaar telt 360 dagen. 

Deze regel geldt voor het verstaan van bijbelse tijdrekening. 

In Openb. 12:14; Dan. 7:25 en Dan. 12:7 wordt gesproken van ‘een tijd, tijden 

en een halve tijd’. Dit is gelijk aan 3•  1/2 tijd. Uit Dan.4 weten we dat een 

“tijd” gelijk is aan een letterlijk jaar. In dat hoofdstuk leest u hoe koning 

Nebukadnessar zijn verstand verloor, zoals Daniël had voorzegd, en ‘zeven 

tijden’ in het veld dwaalde. Hij bleef 7 letterlijke jaren in die toestand. Dus is 

3 1/2 tijd gelijk aan 3 1/2 jaar (en 3 1/2 jaar bevat 1260 dagen).Openb.11:3 en 

12:6 noemen zonder meer 1260 dagen (waarin het beest Gods volk zou 

vervolgen).Bij het gebruik van dit beginsel (1 dag = 1 jaar) uit Ezech.4:6 en 

Num.14:34 ontdekken we dat deze macht 1260 jaar zou heersen, alvorens een 

‘dodelijke wonde te ontvangen’. Als we een blik werpen op deze macht, zien we 

dat dit letterlijk is gebeurd. Als God deze tijdsperiode 7 maal herhaalt, toont dit 

aan hoe belangrijk Hij deze gegevens acht. Hier deze verzen opeenvolgend: 

Openbaring 11:2 en 13:5 zeggen dat deze macht 42 maanden heerst (42 

maanden van 30 dagen zijn gelijk aan 1260 dagen). Dan. 7:25, Dan. 12:7 en 

Openb. 12:14 zeggen dat het beest 3 1/2 ‘tijd’ of jaar heerst (3 1/2 profetische 

jaren bevatten ook 1260 dagen). 

Ook Openb. 11:3 en 12:6 zeggen dat deze vervolgende macht 1260 profetische 

dagen of wel 1260 letterlijke jaren zou heersen. 

  

Appendix 3 
  

De volgende uittreksels zijn uit gezaghebbende werken van katholieke 

hoogwaardigheidsbekleders betreffende de titel en de positie van hun leider. 

“Alle namen die in de Schrift aan Christus worden gegeven, waaruit Zijn 

oppermacht over de Kerk blijkt, worden ook toegeschreven aan de 

Paus.” Bellarminius, On the Authority of Councils, bk.2, ch.17. 

“Want gij zijt de herder, gij zijt de heelmeester, gij zijt de leider, gij zijt de man, 

ja, gij zijt een tweede God op aarde.” Labbe en Gossart, History of the 

Councils, Vol.XIV, Col.109. 

Zie voor de benaming “Onze Here God de Paus” Extravagantes of Pope John 

XXII, title 14, ch.4, Decretalis. 

“Daarom wordt de Paus gekroond met een drievoudige kroon, als koning van 

hemel, aarde en vagevuur.” Prompta Bibliotheca,Feraris, Vol.VI, p.26, 

art. ‘Papa.’ 



Paus Innocentius III zegt in een uitspraak over het pausschap dat de bisschop 

van Rome “de stedehouder is op aarde, niet van een gewoon mens, maar van 

God zelf”; in een commentaar hierop wordt verduidelijkt dat dit het geval is 

omdat hij de stedehouder is van Christus, ‘Die waarlijk God en waarlijk mens’ 

is. Decretalis Domini Gregorii Papae IX, liberi de translatione 

Episcoporum, title 7, ch.3; Corp. Jur. Can., Col.99, tom.2, Decretalis, col.205. 

  

  

ONFEILBAARHEID 
  

Onder de 27 stellingen, bekend als de Dictaten van Hildebrand (onder de naam 

van paus Gregorius VII) komen de volgende voor: 

2. Dat alleen de bisschop van Rome terecht universeel genoemd wordt. 

6. Dat niemand... mag wonen onder hetzelfde dak met iemand, die door de paus 

is geëxcommuniceerd. 

9. Dat alle vorsten alleen zijn voeten moeten kussen. 

19. Dan niemand hem kan oordelen. 

22. Dat de Roomse Kerk nooit heeft gedwaald, en, volgens de Schrift, ook nooit 

zal dwalen. 

27. Dat hij onderdanen kan ontslaan van hun trouw aan onrechtvaardige 

heersers. 

In Clark’s commentaar op Dan.7:25 staat: 

“Zij hebben aanspraak gemaakt op onfeilbaarheid, die alleen aan God 

toebehoort. Ze geven voor zonden te vergeven, iets wat God alleen kan doen.” 

  

Appendix 4 
  

DE BIJBEL VERBODEN 

Tijdens het Concilie van Toulouse bepaalden de kerkelijke leiders: 

“Wij verbieden aan leken het in bezit hebben van het Oude en het Nieuwe 

Testament.. Wij verbieden hen ten strengste bovengenoemde boeken in de 

landstaal te hebben.” 

“De bestuurders van de districten zullen met zorg de ketters opsporen in huizen, 

schuilplaatsen en bossen, en zelfs hun ondergrondse toevluchtsoorden zullen 

volledig worden uitgeroeid.” Concil Tolosanum, Paus Gregorius IX, Anno 

Chr.1229. 

Het kerkelijke Concilie van Tarragona bepaalde: 

“Niemand mag de boeken van het Oude en het Nieuwe Testament bezitten in de 

Romaanse taal, en als iemand ze in bezit heeft, moet hij ze inleveren bij de 

plaatselijke bisschop, en wel binnen acht dagen na de uitvaardiging van dit 

besluit, opdat ze verbrand kunnen worden.” D. Lortsch, Histoire de la Bible en 

France, 1910, p.14. 

Nadat de Bijbelgenootschappen waren gesticht, werden ze in een 

verbazingwekkend besluit op één lijn gesteld met het communisme. Op 8 Dec. 



1866 deed Paus Pius IX in zijn encycliek Quanta Cura de volgende uitspraak: 

“Socialisme, communisme, clandestiene genootschappen, 

Bijbelgenootschappen... pesten van deze soort moeten op alle mogelijke 

manieren worden uitgeroeid.” 

  

Appendix 5 
  

“HIJ VOERDE KRIJG TEGEN DE HEILIGEN” 

“Onder deze bloedige stelregels vonden die vervolgingen plaats van de elfde en 

twaalfde eeuw tot bijna in deze tijd (geschreven in 1845) en ze nemen een 

belangrijke plaats in de geschiedenis in. Nadat het sein tot openlijk 

martelaarschap in de canons van Orleans was gegeven, volgden de uitroeiing 

van de Albigenzen in de vorm van een kruistocht, de instelling van de Inquisitie, 

de wrede pogingen om de Waldenzen uit te roeien, het martelaarschap van de 

Lollarden, de wrede oorlogen om de Bohemers uit te roeien, het verbranden van 

Hus en Hieronymus, en tal van andere belijders... de uitroeiing te vuur en te 

zwaard van de Reformatie in Spanje en Italië, door bedrog en openlijke 

vervolging in Polen en de bloedbruiloft van Parijs... naast de langzame en 

geheime moorden door het heilig tribunaal van de Inquisitie.” T.R. Birks, The 

First two Visions of Daniël (London, 1845) p.285,259. 

“Het getal van de slachtoffers van de Inquisitie in Spanje, zoals dit wordt 

genoemd in ‘The History of the Inquisition in Spain’, door Llorente (een 

gewezen secretaris van de Inquisitie) pp.206-208. Deze autoriteit erkende dat er 

meer dan 300.000 alleen in SPANJE werden vervolgd, waarvan 31912 op de 

brandstapel stierven. Miljoenen anderen werden om hun geloof in heel Europa 

gedood.” Bible Readings for the Home, R&H Assn, 1942, p.221. 

“De kerk heeft vervolgd. Alleen een leek in de kerkgeschiedenis zal dit 

loochenen... 150 jaar na Constantijn werden de Donatisten vervolgd en soms ter 

dood gebracht... Protestanten werden vervolgd in Frankrijk en Spanje met de 

volledige goedkeuring van de kerkelijke autoriteiten... Als ze meent dat het goed 

is lichamelijk geweld te gebruiken, zal ze dit geweld gebruiken.” The Western 

Watchmen, (R.Kath.) uit St. Louis. 

  

Appendix 6 
  

HET EDICT TEGEN DE WALDENZEN 

“Een belangrijk deel van de tekst van de pauselijke bul, in 1487 door 

Innocentius VIII tegen de Waldenzen uitgevaardigd (waarvan het origineel zich 

bevindt in de bibliotheek van de Universiteit van Cambridge), is in een Engelse 

vertaling te vinden in John Dowling’sHistory of Romanisme (ed.1871) boek 6, 

ch.5, sec.62. 

  

Appendix 7 
BEELDEN 



Het tweede concilie van Nicea in het jaar 787 werd samengeroepen om het 

vereren van beelden in de kerk te sanctioneren. Het verslag van dit concilie staat 

in Ecclesiastical Annals, door Baronius, deel 9, pp.319-407 (Antwerpen 1612); 

en Charles Hefele, A History of the Councils of the Church from the Original 

Documents, boek 18, ch.1, secs.332,333; Ch.2, secs,345-352. (T. en T. Clark 

ed.1896) vol.5, pp.260-304, en 342-372. 

J. Mendham zegt in The Seventh General Council, the second of Nicea Intr. pp. 

111-vi: “De verering van beelden... was één van de misbruiken van het 

christendom, die geleidelijk en bijna ongemerkt de kerk binnenslopen. Deze 

corruptie ontwikkelde zich niet, zoals andere ketterijen, ineens, want in dat geval 

zou er beslist censuur en bestraffing op gevolgd zijn.” 

“Beelden werden eerst in de kerk gebracht, niet om ze te aanbidden, maar in de 

plaats van boeken om onderricht te geven aan hen die niet konden lezen, of 

devotie te wekken in het denken van anderen... maar men merkte dat beelden, 

binnen de kerk gebracht, het denken van de onwetenden eerder verduisterde dan 

verlichtte - eerder naar beneden haalde dan de devotie van de aanbidder verhief. 

  

Appendix 8 
HET VERANDEREN VAN GODS WET 

“Hoewel de tien geboden te vinden zijn in de katholieke versies van de Bijbel, 

worden de getrouwen onderricht vanuit de catechismussen van de kerk en niet 

rechtstreeks vanuit de Bijbel. Zoals in deze catechismussen blijkt, is de wet van 

God veranderd en in feite in nieuwe vorm door het Pausdom ingevoerd. 

Het tweede gebod, waarin het maken van beelden en het zich daarvoor 

neerbuigen wordt verboden, wordt weggelaten in de Katholieke catechismussen, 

en het tiende gebod, waarin begeren wordt verboden, is in tweeën 

gedeeld." Bible Readings for the Home, Washington, R&H Publ. Assn. 1942, 

p.221. 

In Exodus 20:3-17 vinden we Gods wet, zoals Hijzelf deze heeft gegeven. 

In de Roomse Catechismus wordt de wet als volgt weergegeven: 

  

I..    Ik ben de Here uw God: gij zult geen vreemde goden voor mijn aangezicht 

hebben. 

 

II.    Gij zult de naam van de Here uw God niet ijdel gebruiken. 

  

III.     Gedenk de sabbatdag dat gij die heiligt. 

  

IV.    Eert uw vader en uw moeder. 

  

V.       Gij zult niet doden.  

  

VI.    Gij zult geen overspel bedrijven. 

  



VII.    Gij zult niet stelen. 

  

VIII.    Gij zult geen valse getuigenis spreken tegen uw naaste. 

  

IX.     Gij zult de vrouw van uw naaste niet begeren. 

  

X.        Gij zult uws naasten bezit niet begeren. 

  

Appendix 9 
  

DE EERSTE ZONDAGSWET 

“De vroegste waarneming van de viering van de zondag als een wettige 

verplichting is een wet van Constantijn in het jaar 321, waarin werd geboden dat 

alle gerechtshoven, stadsbewoners en winkels op zondag (venerabili die Solis) 

in rust moeten zijn, met uitzondering van degenen, die zich bezighouden met de 

landbouw.” Enc. Brit, 9e ed. art. Sunday. 

Het latijnse origineel bevindt zich in de Codex Justiniani (lib.3, title 12, lex.3). 

In Latijn en Engels staat deze wet in Ph. Schaff’s History of the Christian 

Church, vol.3, 3rd. period, ch.7, sec.75. p.380. Ook in Leroy E. Froom, The 

Prophetic Faith of our Fathers, vol 1, pp.376-381. (Wash. DC. R&H Publ Assn, 

1950.) 

  

Appendix 10 
  

BIJBELTEKSTEN OVER DE EERSTE DAG 

Miljoenen oprechte christenen gaan elke zondag, de eerste dag van de week, 

naar de kerk. Ze doen dat omdat ze geloven dat iemand ergens de dag voor de 

eredienst heeft gewijzigd. Het is ook mogelijk dat ze zich niet bewust zijn dat 

God de zevende dag der week als Zijn heilige dag heeft afgezonderd. 

Het is zo, dat er een verandering heeft plaats gevonden. Maar door wie? 

We hebben ontdekt dat God de Sabbat heeft ingesteld tijdens de eerste week van 

de geschiedenis van deze aarde. Hij heeft deze afgezonderd als een wekelijkse 

afspraak tussen de mens en Zichzelf - als een zegen, een verfrissing, een 

afspraak tussen twee geliefden, bij wijze van spreken (God en de mens). 

Maar zou God het niet hebben vermeld in de Bijbel, als Hij van gedachten was 

veranderd betreffende deze bijzondere dag van afspraak met ons? Wij hebben al 

gezien dat de macht, voorgesteld door het beest, aanspraak maakt op het feit dat 

het deze verandering tot stand heeft gebracht, maar wat zegt de Bijbel hierover? 

Er staan 8 teksten in het Nieuwe Testament die de eerste dag der week noemen. 

Laten we ze eens onder de loep nemen. 

Matt.28:1 

Mark.16:1,2 

Mark.16:9 

Luk.24:1         



Joh.20:1           

Joh.20:19 

Hand.20:7,8      

1 Kor.16:1,2. 

De eerste 5 teksten zeggen alleen maar, dat de vrouwen vroeg op de 

opstandingsmorgen naar het graf kwamen, en dat Jezus opstond uit het graf. 

Zoek nu eens Joh.20:19 op in uw Bijbel. Daar staat dat Jezus aan de discipelen 

verscheen, later op de opstandingsdag. Er wordt gezegd dat ze bijeen waren ‘uit 

vrees voor de Joden.’ 

Ze waren bang. Niemand kon weten wanneer de Joden hen zouden gevangen 

nemen en hen het lot van hun Meester zouden doen ondergaan. Ze verborgen 

zich. 

Ze hadden gezien hoe hun geliefde Meester op vrijdag stierf. Ze keerden terug 

en bereidden specerijen en oliën; en op Sabbat rustten zij naar het gebod. 

Luk.23:56. En nu verbergen ze zich achter gesloten deuren ‘uit vrees voor de 

Joden.’ Joh.20:19. 

Over een verandering wordt hier niet gesproken. 

De zevende tekst staat in Hand.20:7,8. “En toen wij op de eerste dag der week 

samengekomen waren om brood te breken, hield Paulus een toespraak tot hen en 

daar hij van plan was de volgende dag te vertrekken, zette hij zijn rede voort tot 

middernacht. En er waren verscheidene lampen in de bovenzaal, waar wij 

vergaderd waren.” 

Dit was een avondvergadering - in het duistere deel van de eerste dag der week. 

Volgens de bijbelse tijdrekening komt het donkere deel van de dag vóór het 

lichte deel. “En God noemde het licht dag, en het duistere noemde Hij nacht. 

Toen was het avond geweest en het was morgen geweest, de eerste dag.” 

Gen.1:5. Het donkere deel komt eerst. 

De Bijbel rekent de dag van zonsondergang tot zonsondergang. De zevende dag 

begint op vrijdagavond als de zon ondergaat. De eerste dag van de week begint 

op zaterdagavond bij zonsondergang. 

Paulus is met zijn vrienden bijeen op het donkere deel van de eerste dag der 

week - op zaterdagavond. - Dit is een afscheidsvergadering. Hij sprak tot 

middernacht, toen de arme Eutychus uit het raam viel. 

U kunt zich voorstellen hoe opgelucht ze waren bij de ontdekking, dat God zijn 

leven gespaard had. In vs.11 staat dat ze met elkaar spraken tot de morgenstond. 

Toen vertrok Paulus. In vs.13 lezen wij dat Paulus de hele zondag onderweg was 

naar Assus. Ook hier staat niets over een verandering van de Sabbat. 

De laatste tekst waarin over de eerste dag der week wordt gesproken, staat in 1 

Kor.16:1,2. “Wat nu de inzameling voor de heiligen betreft, doet ook gij, 

evenals ik het in de gemeenten van Galatië geregeld heb: elke eerste dag der 

week legge ieder uwer naar vermogen thuis iets weg,en hij spare dit op, opdat er 

niet eerst na mijn komst inzamelingen moeten gehouden worden.” In vs.3 staat 

dat hij die gaven naar Jeruzalem zal brengen. 



Paulus vroeg, net zoals hij in Galatië had gedaan, aan de leden in Korinthe om te 

zorgen dat de inzameling gereed was als hij zou komen om deze mee te nemen 

naar de arme gelovigen in Jeruzalem. In deze tekst staat niets over een 

kerkdienst, maar iedereen moet “thuis iets wegleggen.” De eerste dag van de 

week was de beste tijd voor de mensen om wat geld opzij te leggen, omdat het 

later in de week zou worden uitgegeven. Dat geldt ook nu nog! Paulus vroeg dit, 

‘opdat er geen inzameling gehouden moet worden als ik kom.’ 1 Kor.16:2. 

In die tijd leden de christenen in Jeruzalem gebrek en Paulus ging langs de 

gemeenten om een inzameling voor hen te houden. (We zouden  in onze tijd zo 

attent moeten zijn). 

Ook in deze tekst staat niets over een verandering van Gods Sabbat naar de 

zondag. Wat was Paulus’ gewoonte aangaande de eredienst? Let op: “En Paulus 

ging, zoals hij gewoon was, daar binnen en behandelde drie sabbatten achtereen 

met hen gedeelten uit de Schriften.” Hand.17:2. 

Jezus, ons grote voorbeeld, was ook gewoon om op zaterdag, de zevende dag, de 

kerkdienst te bezoeken. Luk.4:16. 

  

Appendix 11 
  

DE CEREMONIELE WET EN DE TWEE VERBONDEN 

Het onderscheid tussen de Zedenwet van God (de tien geboden), en de 

ceremoniële wet is duidelijk. Let eens op het verschil tussen beide. De een met 

dierenoffers werd aan het kruis genageld, de andere blijft eeuwig. 

  

De Tien Geboden 
  

1.  Is “de koninklijke wet.” Jak.2:8. 

2.  Werd door God gesproken. Deut.4:12,13. 

3.  Geschreven met Gods vinger. Ex.31:18. 

4.  Werd in de ark gelegd.        Hebr.9:4. 

5.  Blijft voor eeuwig. Ps.111:7,8. 

6.  Door Christus niet weggedaan. Matt.5:17,18.       

        

De Ceremoniële Wet 
  

1.  Wordt genoemd “de wet, in inzettingen bestaande.” Ef.2:15. 

2.  Werd door Mozes gesproken.    Lev.1:1-3. 

3.  Door Mozes te boek gesteld.   2 Kron.35:12. 

4.  Werd naast de ark gelegd.     Deut.31:24-26. 

5.  Werd aan het kruis genageld.  Kol.2:14. 

6.  Werd door Christus weggedaan. Ef.2:15. 

  

De twee grote geboden zijn: “De Here uw God zult gij liefhebben met heel uw 

hart en heel uw ziel en heel uw kracht.”Het tweede grote gebod luidt: “Gij zult 



uw naaste liefhebben als uzelf.”Gods tien geboden hangen aan deze twee 

geboden. De eerste vier op de eerste tafel zeggen ons hoe we God met heel ons 

hart moeten liefhebben. (Geen andere goden, geen beelden aanbidden, Gods 

naam niet ijdel gebruiken, de Sabbat heiligen). De laatste zes op de tweede tafel 

hebben te maken met het liefhebben van onze naaste als onszelf. Onze ouders 

eren, niet doden, geen overspel bedrijven, niet stelen, niet liegen, niet begeren.) 

  

HET OUDE EN HET NIEUWE VERBOND 
Het oude verbond werd met bloed van dieren bekrachtigd (Ex.24:5-8) en was 

gebaseerd op de beloften van het volk dat zij Gods wet zouden onderhouden. 

Het nieuwe verbond is gebaseerd op Gods belofte om Zijn wet in ons hart te 

schrijven; dit verbond werd bekrachtigd met het bloed van Christus (Hebr.8:10 

en Jer.31:33,34). 

“Want dit is het verbond, waarmee Ik Mij verbinden zal aan het huis Israëls na 

die dagen, spreekt de Here: Ik zal Mijn wetten in hun verstand leggen, en Ik zal 

die in hun hart schrijven, en Ik zal hun tot een God zijn en zij zullen Mij tot een 

volk zijn.” Hebr.8;10. 

  

Appendix 12 
  

GEEN TIJD VERLOREN GEGAAN 

De aarde draait in precies 365 dagen, 5 uur, 48 minuten en 47,8 seconden rond 

de zon. 

Er is echter geen enkele manier om dat zó vast te leggen in een kalender, zodat 

onze kalender steeds bijgesteld moet worden. Daarom hebben wij een 

schrikkeljaar. In 1582 ontdekte men dat het jaar iets langer duurt dan 365 dagen, 

en de sterrenkundigen voegden er 10 dagen aan toe om de maand aan te passen, 

maar de wekelijkse kringloop werd niet veranderd. Donderdag, de 14e werd 

gevolgd door Vrijdag de 15e. De kalender werd aangepast zonder de wekelijkse 

kringloop ook maar in het minst te wijzigen. 

  

Natuurlijk zijn de dagen van de week door de eeuwen heen niet veranderd, en 

zelfs geen minuut is verloren gegaan, al zijn er steeds schrikkeljaren geweest. 

Er zijn heel wat oude kalenders geweest. De eerste moderne kalender zoals we 

die nu kennen, werd in het jaar 45 v.Chr. door Julius Ceasar in gebruik 

genomen. De namen van de weekdagen zoals wij die nu kennen, werden toen 

ook al gebruikt. 

  

Omdat de Babyloniërs de planeten vereerden, begonnen de mensen vroeger de 

weekdagen naar de planeten te noemen. Dat hebben de Hebreeën en de 

Schrijvers van de Bijbel nooit gedaan. Hoewel de namen van de dagen, zoals wij 

die nu kennen als zondag, maandag, enz. in de tijd van Christus reeds bestonden, 

hebben de schrijvers van de Bijbel ze nooit genoemd, omdat ze van heidense 



oorsprong waren. De oude Mithras cultus uit de tijd van Babylon en Perzië 

leidde ertoe om de dagen van de week naar de planeten te noemen. 

  

Zoroaster maakte de god Mithra in Perzië omstreeks 630 v.Chr. populair. Omdat 

men Mithra zag als een dappere god, werden de Romeinse soldaten vereerders 

van deze god. Op hun tochten introduceerden zij het idee van het noemen van de 

weekdagen naar de planeten, bij de stammen van de Teutonen, wat we nu 

kennen als Duitsland. De Teutonen noemden enkele dagen van de week naar 

hun eigen goden in plaats van naar de planeten. (Dit was nog voor de komst van 

Christus). 

De namen bleven hangen zoals wij ze nu nog kennen. Hier volgt een lijst van 

Germaanse goden en de dagen van onze week. 

  

De namen van de Germaanse goden waren: 

Zon         -           zondag          

Maan      -           maandag 

Tius         -           dinsdag          

Wodan   -            woensdag 

Donar     -           donderdag       

Frija       -            vrijdag 

Saturnus  -           zaterdag. 

  

Hoewel de kalender steeds wordt bijgewerkt om de extra uren en minuten te 

verwerken, is de week van 7 dagen nooit gewijzigd. Geschiedschrijvers zelfs 

vóór de tijd van Christus spreken van de “dag der zon” en de “dag van 

Saturnus.” 

Dr. W.W. Campbell, Directeur van de Lick Sterrenwacht op Mount Hamilton, 

verzekert ons: 

“De week van zeven dagen is in gebruik geweest sedert de tijd van Mozes, en 

we hebben geen aanleiding te veronderstellen dat er onregelmatigheden hebben 

bestaan in de opeenvolging van de weken en weekdagen van die tijd af tot nu 

toe.” D.W. Cross, Your Amazing Calendar, pp. 6,7. (Taunton 1972). 

De tijd kan tot op de seconde nauwkeurig worden nagespoord via de stand van 

de sterren. Ik schreef naar het Pentagon in Washington DC, naar het 

Departement van Sterrenkunde. En ik kreeg een keurig antwoord. Ze lichtten me 

in dat uit de stand der sterren, ieder tijdstip is bijgehouden van vóór 500 v.Chr. 

Dr. J.B. Dimbleby, de eerste chronoloog van het Britse Chronologische en 

Astronomische Genootschap, verzekert na jaren van zorgvuldige observatie: 

“Als de mensen hadden geweigerd zich te houden aan de weken, en de 

tijdsbepaling zou vergeten zijn, zou de dag van de week kunnen worden 

herontdekt door de overgangen van de planeten, of de verduisteringen van zon 

en maan na te gaan. Deze grote wachters van de hemel houden zich met 

wetenschappelijke accuratesse aan de week van zeven dagen, en laten met 



donderend geluid de zeven dagen die staan gegrift in het geïnspireerde Woord 

horen.” All Past time, p.10. 

  

Het is interessant op te merken dat Dr. G.E. Hale, een bekend astronoom naar 

wie de grote Palomar Telescoop is genoemd, deze waarheid onder woorden 

heeft gebracht in de volgende krachtige bewoording: 

“Er is geen tijd verloren gegaan.” 

 
 


